
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti din data

de 30 august 2023, ora 10:00

Convocarea sedintei ordinara a fost facuta de catre Primarul
General al Municipiului Bucure§ti, domnul Nicu§or DAN, prin dispozitia
Tnregistrata sub nr. 1334/24.08.2023.

§edinta a avut Ioc la sediul autoritatii deliberative din rnunicipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 51 din cei 53 de consilieri generali.

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

La 9edin@ au participat urmatorii: domnul Nicu9or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Georgiana Zamfir, Secretar
General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod – Director
executiv, Direcjiei Asisten la Tehnica 9i Juridica.

Au fost invitaji sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La 9edin@ au fost absenji urmatorii: Badulescu Aurelian 9i §erban
Luminita Gabriela (motivat).

1

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Buna ziua doamnelor si domnilor. Bine ati venit la sedinta Consiliului

General de astazi
Declar 9edinta deschisa 9i pentru Tnceput, dau cuvantul doamnei

secretar general doamna Georgiana Zamfir.

I Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna ziua
Mul+urnesc frurnos doarnna pre9edinte Roxana Cantea.
va anun+ ca avem o prezen@ de 42 de consilieri generali.
va supun la vot procesul verbal incheiat Tn 9edinja ordinara a

Consiliului General al municipiului Bucure9ti din data de 28 iulie 2023
ora 10:00. va rog sa vi exercitaji votul.

Doamna consilier Mardarovici Diana
va rog sa iI lasati pe domnul Socolovici sa intre Tn 9edinta, cei de la

tehnic. va multumesc



Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Muljumim. Este Tn 9edinla, fmi comunica colegii. Doamna Tudor,

domnul Milea, domnul Adrian Vigheciu, domnul Milea, domnul Sebe
doamna Davidescu, doarnna Tudor va rog sa va exercitaji votul, domnul
Maxim Marius catalin.

Cu 31 de voturi pentru, 7 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva, procesul
verbal a fost aprobat.

De asemenea va supun la vot procesul verbal Tncheiat Tn 9edinja
extraordinara convocata de indata a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti din data de 28 iulie 2023 ora 19:10, va rog sa
votati. Doamna Tudor, domnul Sebe, domnul Milea, doamna Davidescu,
domnul Vi9an va rog sa va exercita{i votul.f

Cu 31 de voturi pentru, 8 abtineri 9i 0 voturi impotriva, procesul
verbal a fost aprobat. va rnultumesc frurnos.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumim doamna Secretar General
Acum dau cuvantul domnului Primar General, domnul Nicu§or Dan.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Buna ziua, doamnelor 9i domnilor consilieri generali, va solicit

scoaterea de pe ordinea de zi a proiectelor cu numarul 18 cu privire la
riscul seismic, numarul 21 cu privire la sterilizare 9i nurnarul 24 cu privire
la sta+iile de Tncarcare electrice, aceasta este propunerea pentru ordinea
de zi §i o sa primiti invitajia oficiala, organizam Tn 20 septembrie Tncepand
cu ora 16:30 o receptie la Palatul Mogo9oaia de ziua Bucure9tiului, am
invitat mai multe autoritati najionale, reprezentan li ai Corpului Diplomatic
9i a9a mai departe.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumim, vad ca s-a Tnscris la cuvant doamna Manuela Muresan

vi rog.

Doamna consilier Muresan Manuela
Buna ziua tuturor. Am o Tntrebare pentru dJO 1.1.prirnar 9i anume de

ce retrage proiectul cu sterilizarea pisicilor



Domnul Primar General Nicusor DAN

O sa mai lucram pe el 9i o sa venim cu o varianta care sa 9i treaca.

Doamna consilier Muresan Manuela

Deci mai lucraji pe el pentru ca eu un proiect care este de ani de
zile, de obicei a fost integrat cu cel pentru caini, s-a Tntrerupt pe perioada
in care s-a ca9tigat pe bugetare participativa un fond suficient de mare
Tncat pisicile sa fie sterilizate separat, acei bani s-au terminat, mai avem
cateva luni calde, doua maxim trei dupa care intram Tn iarna ca nu se mai
poate steriliza nirnic 9i va Tntreb ce mai e de schimbat la acest proiect care
a fost bun ani de zile, ce mai e de lucrat pe el? ca este un proiect foarte
simplu: se aloca ni9te bani pentru sterilizarea pisicilor a9a cum s-a facut 9i
pana acum. Eu nu 9tiu cat se plirnba consilierii generali pe strada ca sa
vada cate pisici sunt ca sunt in perioada de Tmperechere acum, vor fi pui
la Tnceputul iernii, vor muri pui vor fi foarte multe nenorociri 9i pentru cei
care au pisici 9i nu au bani sa 9i le sterilizeze 9i atunci pentru ca nu vor
avea bani sa !ina 9ase, 9apte, opt pui, o pisica se Tmperecheaza de trei ori
pe an 9i face cam 9ase, opt pui. Nu gasesc explicatia ce se mai poate
lucra pe acest proiect? va rog sa-mi explicati de ce iI retrage Ii.

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Doamna consilier, am 'Fncercat Tn acest mandat sa pun pe ordinea

de zi proiectele care 9i trec, ca sa nu avem dezbateri inutile. in acest
moment, in aceasta forma, acest proiect nu trece, dar cred ca cu modificari
minore putem sa revenim in 9edin+a de la sfar9itul lunii viitoare.

Doamna consilier Muresan Manuela
sfar9itul lunii viitoare este foarte tarziu pentru sterilizarea pisicilor,

este foarte tarziu, nu tarziu este ca si cum n-ar mai fi, iar cei care nu sustin
acest proiect trebuie sa vina 9i cu o explicatie 9i cu una logica, in primul
rand, ce nu le convine la acest proiect sa raspunda cet care nu vor sa
susjina acest proiect. Eu inteleg foarte bine punctul dumneavoastra de
vedere 9i apreciez ca 1-a+i spus cu sinceritate dar acum cei care nu vor sa
voteze acest proiect absolut fara niciun feI de efect politic sau ceva sa
spuna de ce nu iI voteaza. De ce nu e bun proiectul de sterilizari pisici?
cand sunt atatea pisici Tn jurul nostru, deci eu ma omor cu toate ONG-
urile 9i cu toate asociajiile sa prindem pisici 9i sa le sterilizam pe banii
bucure9tenilor dati prin dorIa Iii, bucure9tenii dau bani catre administratia
locala 9i Tn Plus dau 9i catre asociajii ca sa pr@r e rTpi sa sterilizam Pisici.
De ce nu vor sa aprobe acest proiect, fa
partid sau ca activitate Tn Consiliul Gene



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumim pentru intervenjie doamna Mure9an. Dornnul prirnar

general v-a raspuns deja.
Mai avem o Tnscriere la cuvant: domnul Marius Pavel, va rog.

Domnul consilier Pavel Marius Adrian
va muljumesc doamna pre9edinte, doamna Mure9an sa fiti siguri ca

pisicile nu intra la iernat, dar in acela9i timp a9 vrea sa atrag atenTia Tn
special colegilor mei consilieri generali referitor Ia o situa{ie care a aparut
la sectorul 2, o situatie prin care consilierii juridici ai sectorului 2 solicita
ridicarea suspendarii documentajiei de urbanism 9i aici ne referim la PUZ
sector 2 pentru obiective publice de importanta nationala. Ceea ce vreau
sa va spun este ca suspendarea PUZ sector 2 blocheaza o serie de mari
investi+ii care valoreaza aproximativ 8,5 miliarde lei, bani europeni, bani
prin PNNR, Anghel Saligny 9i a9a mai departe 9i aici a9 vrea sa va dau
cateva exemple, avem construirea ansamblul medical nou Institutul Clinic
Fundent, construire spital nou Institutul de urgen@ pentru Boli
Cardiovasculare Profesor Doctor CC lliescu, construim Centru de
Excelenta Tn Oncologie tot in cadrul spitalului CC lliescu, avem o serie de
trei pasaje, Gherghi jei, Baicului, Ferdinand, avern o amenajare de parc
Petricani Valea Saulei, nu in ultimul rand avem noul Stadion Dinamo care
este blocat acum 9i Ia feI cu, Complexul Sportiv National de Tenis din
cadrul Complexului Sportiv Lia Manoliu. Unde intervine problema? Avem
o hotarare, de fapt avem doua hotarari de consiliu prin care au fost
mandatati prestatorii de servicii de consultanla asisten+a 9i/sau
reprezentare juridica, mandataji prin HCGMB nr. 5 din 31/01.2022
modificata cu HCGMB nr. 212 din 2022 prin care ace9tia erau Tmputerniciji
sa sustina actele administrative aprobate de Consiliul General al
Municipiului Bucure9ti. sa nu uitam faptul ca PUZ-urile de sector chiar
daca sunt suspendate 2, 3, 4, 5 9i 6 au fost votate de catre Consiliul
General. Ceea ce spun eu este urrnatorul lucru 9i aici noi suntern
reprezenta+i de o societate de avocatura care se nurne9te „Dragomir 9i
Asociati”, Ie reamintesc acestora faptul ca au obligatia sa ne sus jina
legalitatea actului administrativ adoptat de Consiliul General 9i ma refer la
la PUZ sector 2 in acest caz 9i sa ne reprezinte cu buna credin@ pe noi
consllierii generali 9i Consiliul General in ansamblul siu 9i aici ma refer la
hotararile adoptate de catre Consiliul General. Ceea ce se Tntampla astazi
este strigator la cer daca nu o sa spun ilegal, este anormal ca investijii
publice de la nivelul Bucure9ti 9i
sectorul 2 dat fiindca ca este un

eu am fi
procl

loar de cele de la
llificabil la adresa



bucure9tenilor 9i astazi vorbim de sectorul 2. Nu 9tiu ce parere au ceilalji
consilieri generali din orice grup PNL, USR care iI sustin pe domnul Primar
General 9i PMP nu in ultimul rand dar faptul ca noi nu suntem reprezentaji
cu buna credinta nu ma face sa ma gandesc decat ca uitandu-ma la pozitia
procesuala adoptata de catre Primaria Municipiului Bucure§ti care nu
sus jine actele administrative adoptate de Consiliul General este anormal.
Nu 9tiu ce parere 9i fmi doresc sa aud parerea grupului USR, PNL 9i nu in
ultimul rind PMP

va muljumesc.

Doamna pre9edinte de 9edin$ Cantea luliana-Roxana
Aceasta invita+ie, a9 muta-o la punctul Tntrebari 9i interpelari

deoarece

( Domnul consilier Pavel Marius Adrian
Nu. Este o situajie care nu este de dezbatut la Tntrebari 9i interpelari,

nu pun o Tntrebare, doar am statuat ceea ce se Tntampla Tntr un proces Tn
care Consiliul General este parte.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Eu va Tn+eleg punctul de vedere doar ca nici macar nu am votat

ordinea de zi, daca aveji o propunere pentru ordinea de zi o ascultam cu
drag, daca nu, doriti sa mai interveniji? Nu?

Atunci va supun la vot ordinea de zi aqa cum a fost modificata
cu scoaterea celor trei puncte.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Doamna pre9edinte dumneavoastra sunteji pusa acolo sa-I

cenzurati pe dornnul Nicu9or Dan? De ce nu i daji posibilitatea sa
raspunda?

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Am dat posibilitatea, suntem Tn procedura de vot, va rog.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Ce daca suntem? Asta aji hotarat dumneavoastra. Vi rog sa incetati

cu aceasta maniera discretionara de a conduce.

Doarnna pre9edinte de sedinta Cantea luliana-Roxana



Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Dumneavoastra cenzurati si maniera de a conduce sedinta este

absolut inacceptabila.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Este parerea dumneavoastra, v-o respectat. va rog sa respectaji

Consiliul 9i aceasta 9edinta 9i Codul administrativ 9i toate cele §i va rog
frumos sa votati.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Doamna pana la toate cele ar fi bine ca aceste recomandari sa vi le

adresaji dumneavoastra Tn9iva, uitaji-va in ogltnda 9i vorbiti cu
dumneavoastra. Respectul fata de Consiliul general, in primul rand,
trebuie sa vina de la dumneavoastra. Lasati lozincile.

r

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Marius Pavel, doamna loana Stoica, doamna Mirona Tudor,

se voteaza ordinea de zi. Domnul Andrei Rigu, domnul Sorin Purcarea,
domnul Adrian Vigheciu 9i domnul Andrei Rigu.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Votul meu este pentru.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Am consemnat. Doamna Mihaela Enciu. Multumesc, s-a finalizat

procedura de vot. Domnul Vigheciu daca ati votat sau daca doriti sa va
exprimaji op+iunea de vot? Putem Tnchide votul.

Avem 33 de voturi pentru, 14 abjineri, 0 voturi impotriva,
ordinea de zi a fost adoptata.

Astfel ca mergem la primul punct de pe ordinea de zi respectiv
Proiect de hotarare privind incetarea mandatului de consilier general
al domnului Rare9 Hopinca 9i vacantarea unui post de consilier din
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure§ti.

Nu vad Tnscrieri la cuvant, va rog sa porniti votul, muljumesc.
Domnul Valentin Necula, domnul Adrian Vigheciu 9i domnul Andrei Rigu
si domnul Adrian Moraru.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Abtinere



Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
in regula. Domnul Adrian Vigheciu dumneavoastra ne auziji? Nu aji

votat nici la punctul anterior 9i a9 vrea sa 9tiu daca aveti o problema cu
conexiunea sau pur 9i simplu nu vota+i? Tnchidem procedura de vot.

Avem 47 de voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotriva.
Proiectul de hotarare a fost adoptat.

Punctul 2 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare privind alegerea
pre9edintelui de §edinji a Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti pe perioada 08 septembrie 2023 – 07 decembrie 2023.

Daca aveti propuneri? Nu vad cine a cerut cuvantul, daca puteti...
domnul Razvan Socolovici va ascultam.

Domnul consilier Socolovici Razvan Mihai
Buna ziua stimati colegi, doamna pre9edinte, domnule primar,

propunerea grupului nostru este Tn persoana colegei noastre doamna
Diana Mardarovici pentru mandatul care Tncepe pe 8 septembrie pana pe
7 decembrie. Multumesc.

r

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Multumim pentru propunere, nu vad alte Tnscrieri la cuvant, va rog

sa supuneji la vot propunerea domnului Razvan Socolovici. Domnul
Valentin Necula, dornnul Adrian Vigheciu, nu 9tiu cine vorbe9te, domnul
Maxim eventual puteti sa ie9iji 9i sa intra Ii din nou poate se rezolva a9a
problema. Dumneavoastra sunteji singurul care ati semnalat aceasta
problema pana acum, doarnna loana Stoica 9i domnul Adrian Vigheciu.
Daca se poate sa iI contactati pe domnul Adrian Vigheciu sa vedeti daca
are o problema cu conexiunea deoarece nu raspunde, nu spune absolut
nimic. Putem sa Tnchidem procedura de vot.

Avem 36 de voturi pentru, 11 abjineri, 0 voturi impotriva,
proiectul a fost adoptat.

Numarul 3 pe ordinea de zi, Proiect de hotarare privind solicitarea
catre Guvernul Romaniei de emitere a unei hotarari in vederea
trecerii imobilului situat in Calea Plevnei nr. 142 – 144, sector 6
(Spitalul Clinic nr. 1 C.F. Witting) 9i a imobilului situat Tn Piaja Gara
de Nord nr. 3, sector 1 (Ambulatoriul de Specialitate Gara de Nord)
din domeniul public al statului 9i din administrarea Ministerului
Transporturilor 9i Infrastructurii Tn domeniul public al Municipiului
Bucure§ti

Nu vad Tnscrieri la cuvant, va rog sa§upuIng la vot proiectul numarul
3 de pe ordinea de zi. Doamna M©hica\,j’a&idescu, doamna Anca
Comanici, domnul lonu! Aruxandei, dpNlnufQongtddtin Hazarian, domnul



Vigheciu 9i lonu+ Aruxandei votam numarul 3 de pe ordinea de zi. Putern
Tnchide procedura de vot.

Cu 3'1 de voturi pentru, 18 abjineri, 0 voturi impotriva, acest
proiect nu a fost adoptat deoarece are nevoie de doua treirni, respectiv
36 de voturi.

Numarul 4, Proiect de hotarare privind solicitarea catre
Guvernul Romaniei de emitere a unei hotarari Tn vederea trecerii
imobilului situat Tn Str. Mara§ti nr. 63, Sector 1 (Spitalul Clinic C.F.
nr. 2) 9i a imobilului situat Tn Calea Grivijei nr. 359, sector 1
(Policlinica CFR Grivija) din domeniul public al statului 9i din
administrarea Ministerului Transporturilor 9i Infrastructurii Tn

domeniul public al Municipiului Bucure9ti.
Nu exista Tnscrieri la cuvant, supun la vot numarul 4 de pe ordinea

de zi. Domnul George Nicolaie, domnul Constantin Hazarian, domnul
Adrian Vigheciu, domnul catalin Militaru, doamna Diana Mardarovici.

(

Domnul consilier Militaru catalin Marian
Votul meu este pentru, catalin Militaru.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Am consemnat. §i domnul Adrian Vigheciu? Putern Tnchide

procedura de vot.
Avem 31 de voturi pentru, 18 abjineri, 0 voturi impotriva,

proiectul nu a fost adoptat.

Numarul 5, Proiect de hotarare privind Tmputernicirea Sectorului
2 al Municipiului Bucure9ti in vederea achizijionarii, pentru 9i Tn

numele Municipiului Bucure9ti, a imobilului situat Tn Bucure9ti,
Sector 2, Sos. Mihai Bravu nr. 125 A, identificat cu nr. cadastral
233088, Sector 2, in scopul extinderii zonei verzi 9i de agrement
aferente ansamblului de locuinte din zona

Nu avem Tnscrieri la cuvant, supun la vot proiectul nurnarul 5 de pe
ordinea de zi, va rog sa supuneti la vot proiectul nurnarul 5 de pe ordinea
de zi. Doamna Mihaela Enciu, domnul lonutAruxandei, domnul Constantin
Hazarlan, domnul Aruxandei doar dumneavoastra mai sunteti. Domnul
Aruxandei va rog sa votaji proiectul numarul 5 de pe ordinea de zi.
inchidem procedura de vot.

Cu 28 pentru, 21 de ab}ineri, 0 vol
fost adoptat.
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Proiectul numarul 6. Proiect de hotirare privind imputernicirea
Sectorului 2 al Municipiului Bucure9ti in vederea achizijionarii,
pentru 9i in numele Municipiului Bucure9ti, a imobilului situat in
Bucure§ti, Sector 2, strada Doamna Ghica nr. IB, identificat cu nr.
cadastral 213172, Sector 2, in scopul amenajarii unei zone verzi, cu
extinderea celei existente.

va rog sa supuneji la vot proiectul numarul 6. Domnul Gabriel Rau,
doamna Anca Comanici, domnul Rigu 9i domnul Nicolaie. Doamna
Comanici 9i domnul Rigu, numarul 6 de pe ordinea de zi. Tnchidem
procedura de vot.

Cu 28 pentru, 21 de abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul nu a
fost adoptat.

(
Proiectul numarul 7. Proiect de hotarare privind Tmputernicirea

Sectorului 5 al Municipiului Bucure9ti sa achizijioneze, in numele 9i
pentru Municipiul Bucure9ti, terenul situat Tn Str. Serg. Maj.
Topliceanu Vasile, nr. 12A, Sector 5, cu nr. cadastral 237955, in
scopul realizarii unei parcari. Punctul 7. Daca doriti sa inteweniti la
punctul 7, cine a vorbit mai devreme, nu Tmi dau seama. in regula, nu sunt
Tnscrieri la cuvant

va rog frurnos sa votam numarul 7 de pe ordinea de zi. Doamna
Mihaela Enciu, domnul Marius Pavel, va rog sa votati. Doamna Natalia
Petrescu si domnul Florin Melciu. Doamna Natalia Petrescu, numarul 7 de
pe ordinea de zi.

Doamna consilier Petrescu Natalia Liliana Adela
Eu am votat, sa §titi. Pentru.

Doarnna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
in regula.

Domnul consilier Covaci Florin

Nu va supara{i, votul meu este abjinere la acest punct. Mul+umesc.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Domnul Florin Covaci, da? Ati votat Tnteleg, dar suntem Tn procedura

de vot. Votati abjinere? in regula. Tnchidem procedura de vot. Domnul
Andrei Rigu va rog sa finalizaji procedura.

Domnul consilier Riqu Andrei Dani#'-;' !’. . ':, .-/ .I : ,
Votul rneu este abjinere

A



Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
in regula. Tnchidem procedura de vot.
Cu modificarea facuta de domnul Covaci raman 38 de voturi pentru

cu cel verbal al doamnei Petrescu, 12 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva.
Proiectul a fost adoptat.

Mentiune: Rezultatul final al votului este: 38 de voturi pentru,
13 abjineri, 0 voturi Tmpotriva (voturi conform fi9ei de vot generata
de platforma online de videoconferinla Webex adunate cu voturile
exprimate verbal de citre doamnele/domnii consilieri generali
Petrescu Natalia Liliana Adela, Covaci Florin 9i Rigu Andrei Daniel).

Mergem mai departe, numarul 8. Proiect de hotarare privind
Tmputernicirea Sectorului 5 al Municipiului Bucure9ti Tn vederea
achizitionarii, pentru 9i Tn numele Municipiului Bucure9ti, a imobilului
situat in Bucure9ti, Sector 5, strada Pecineaga 71 B, identificat cu nr.
cadastral 227153, avand destinajia de spajiu verde. Vi rog sa
deschide li procedura de vot pentru punctul 8. Domnul Horia Tomescu,
doamna Ana Maria Gram, domnul Andrei Rigu, doamna Mihaela Enciu 9i
domnul Cristian Doicin. Doamna Enciu va rog sa finalizaji procedura de
vot, apare Tn desfa9urare, iar dornnul Cristian Doicin punctul 8 daca doriti
sa vota+i. Tnchidem procedura de vot.

Cu 31 pentru, 19 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul nu a fost
adoptat.

Punctul 9. Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 421/31.07.2019 privind declan9area procedurii de
expropriere pentru unele spa Iii aflate Tn proprietate privata din
imobilul-monument istoric, incadrat in clasa I de risc seismic, situat
la adresa Baia de Fier nr. 6, sector 3, in vederea efectuarii lucrarilor
de conservare 9i protejare de interes public local. Nu avern Tnscrieri
la cuvant, supun la vot proiectul numarul 9 de pe ordinea de zi. Domnul
Marius Pavel, doamna Manuela Mure9an, dornnul Adrian Vigheciu,
domnul Andrei Rigu 9i domnul Sorin Purcarea, punctul 9. Putem Tnchide
procedura de vot.

Cu 32 de voturi pentru, 17 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul
nu a fost adoptat.



Numarul 10. Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 283/30.05.2019 privind declan9area procedurii de
expropriere pentru unele spajii aflate in proprietate privata din
imobilul-monument istoric, Tncadrat ’in clasa I de risc seismic, situat
la adresa str. Boteanu nr. 3A-3B, sector 1, in vederea efectuarii
lucririlor de conservare 9i protejare de interes public local. va supun
la vot proiectul numarul 10. doamna Anca Comanici, domnul Florin Melciu,
domnul Gabriel Rau, domnul George Nicolaie, domnul Stelian Bujduveanu
9i doamna Florentina Gherghiceanu. Domnul Adrian trebuie sa finalizaji
procedura de vot 9i domnul Florin Melciu. Tnchidem votul.

Cu 29 de voturi pentru, 18 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul
nu a fost adoptat.

Punctul numarul 11, proiect de hotarare pentru abrogarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 81/26.02.2019 privind declan9area procedurilor
de expropriere pentru unele spajii aflate Tn proprietate privata din
imobilul-monument istoric, Tncadrat Tn clasa I de risc seismic, situat
la adresa str. Franceza nr. 9, sector 3, in vederea efectuarii lucrarilor
de conservare 9i protejare de interes public local.

Doamna Mirona Tudor, doamna Sanda Hristudor, doamna Ana
Ciceala, domnul Purcarea, domnul Nicolaie? Doamna Sanda Hristudor si
domnul George Nicolaie, suntem la punctul 11.

Putem Tnchide procedura de vot.
Cu 28 de voturi pentru, 19 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul

nu a fost adoptat.

Punctul nurnarul 12, proiect de hotarare privind abrogarea
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
282/30.05.2019 privind declan9area procedurii de expropriere pentru
unele spajii aflate in proprietate privata din imobilul – monument
istoric, Tncadrat in clasa I risc seismic, situat la adresa str. Blanari nr.
3, sector 3, in vederea efectuarii lucrarilor de conseware ;i protejare
de interes public local.

Nu avem Tnscrieri la cuvant
va supun la vot proiectul numarul 12.
Doamna Sanda Hristudor. domnul Constantin Hazarian, doamna

Mirona Tudor, domnul Maxim? Doamna Hristudor, domnul Constantin
Hazarian?

Cu 29 de voturi pentru, 19 abjineri, 0 voturi 'impotriva, proiectul
nu a fost adoptat.



Punctul numarul 13, proiect de hotarare pentru modificarea
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
72/26.02.2019 privind declan9area procedurilor de expropriere
pentru imobilele proprietate privata situate pe amplasamentul
lucrarii de utilitate publica „Strapungere B-duI Nicolae Grigorescu –
Splai Dudescu Etapa Il – km 2+400 – intersecjie Calea Vitan Barze9ti“,
in vederea continuarii lucrarilor de interes public local.

Nu sunt intervenjii.
Supun la vot proiectul numarul 13 de pe ordinea de zi.
Domnul Constantin Hazarian 9i doamna Mirona Tudor?

Doamna consilier Tudor Mlirona
Am votat. Nu s-a consemnat votul meu?

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Tnteleg ca sunteti de doua ori. va rog sa verificati.
Domnul Constantin Hazarian, sunteti de doua ori conectat. va rog

sa va deconectati de pe unul din cele doua dispozitive. Dornnul Constantin
Hazarian? Puteti verifica daca a votat si dumnealui? Acum voteaza
Muljumesc!

Putem Tnchide
Deci doamna Mirona Tudor a votat

Cu 32 de voturi pentru, 15 abjineri, 0 voturi Tmpotrivi, proiectul
numarul 13 nu a fost adoptat.

Mergem mai departe la punctul numarul 14, proiect de hotarare
privind aprobarea cuantumului tarifelor practicate de Muzeul
Najional al Literaturii Romane, institujie publica de cultura de interes
local al Municipiului Bucure9ti.

Nu avem Tnscrieri la cuvant
va supun la vot punctul numarul 14.
Domnul Nicolae Sebe, domnul Marius Pavel, domnul Valeriu §uhan,

domnul George Nicolaie, domnul Razvan Socolovici 9i domnul Nicorel
Nicorescu ?

Cu 30 de voturi pentru, 17 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul
a fost adoptat.

Punctul nurnarul 15, proiect de hotarare privind aprobarea
bugetului de venituri 9i cheltuieli pe anul 2023 al Companiei
Municipale Imobiliara Bucure9ti S.A

Vi rog sa supune li la vot proil rwlarul 15
/
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Domnul Razvan Nicolae Sebe, domnul Adrian Vigheciu, domnul
Constantin Hazarian? Dornnul Sebe 9i domnul Hazarian? Domnul Razvan
Nicolae Sebe?

Domnul consilier Sebe Razvan Nicolae
Am votat electronic, da.

Doarnna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
in regula, verificam imediat.
Apareti conectat de doua ori. Daca puteji sa verificaji 9i sa ramaneji

conectat de pe un singur dispozitiv?
Tnchidem procedura de vot.
Cu 28 de voturi pentru, 19 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul

a fost adoptat.

Domnul consilier Socolovici Razvan
Doamna pre9edinte, fmi cer scuze, am cerut cuvantul dupa vot.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
va rog, domnule Socolovici.

Domnul consilier Socolovici Razvan
Vreau sa 9tiu daca e domnul Renjea in sala.

Doarnna pre9edinte de sedin@ Cantea luliana Roxana
Este, va rog sa veni Ti la microfonul din faIa.
Irnediat, sa ajunga.
Nu mai este?

Domnul consilier Socolovici Razvan
Bun. Ideea era ca voiam sa vorbesc cu domnul Renjea ;} chiar eram

curios daca este Tn sala.

Doarnna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Nurnai o clipa, caci a fost, poate a ie9it doar pana la baie. Verificam

daca mai este sau nu mai este. Vine Tn 10 secunde
va rog sa veni+i la microfonul de la pupitru.
Domnule consilier general, puteti sa ii adresati Tntrebarile

du mneavoast ra .

Domnul consilier Socolovici Razvan

pL?na ziua, gomnule Rentea! Mp'{pyr'fa sunteti aici. leri, la 9edinta
comisiei economice, v-am ratat de'}h{ih. O.Tntrebare, va rog, punctuala:
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spuneti-mi 9i mie care este stadiut transferului blocului din Bulevardul
Ghencea catre DGASMB, hotarare pe care Consiliul General a dat-o,
cred, acum vreo doua luni, daca nu ma Tn9el 9i care inca treneaza. Nu 9tiu
9i pe voiam sa va Tntreb, s-a pus Tntrebarea, de fapt, in cadrul comisiei
econornice 9i pentru ca plecaserati nu a avut cine sa ne raspunda. va rog.

Dornnul Director General Vasile Rentea – Compania Municipala
Imobiliara S.A

Buna ziua, domnule consilier general! Bund ziua, doamnelor 9i
domnilor !

Legat de plecat, am fost ieri Tn sala, a aparut o situatie neprevazuta,
le-am spus colegilor sa va transmita. lar pe subiectul despre care intrebaji,
lucrurile sunt in modul urmator: s-a Tntrunit Consiliul de Administratie, s-a
avizat varianta finala pentru transferul proprietatii catre DGASMB.
Urrneaza sa se Tntruneasca AGA, care 9tili cum functioneaza din februarie
2023, adica e incompleta.

Domnul consilier Socolovici Razvan
Bun. Din cate 9tiu eu, o AGA este completa daca are peste 50%. in

momentul asta durnneavoastra aveti mai bine de 99%, AGA poate fi
convocata Ia un interval de 30 de zile.

Domnul Director General Vasile Renjea – Compania Municipala
Imobiliara S.A

Aveti parjial dreptate.

Domnul consilier Socolovici Razvan
Am perfecta dreptate. Nu aveji reprezentantul Ciclop, deci aveti mai

mult de 99,9% din ac+ionariat reprezentat, puteti oricand sa convocati
AGA. Probabil asta este 9i motivut pentru care bugetul companiei a ajuns
de-abia la 9edinja anterioara, unde a picat 9i la 9edinja aceasta.. .

Domnul Director General Vasile Renjea – Compania Municipala
Imobiliara S.A

Domnule consilier general, la 9edinta anterioara a Consiliului
General

Domnul consilier Socolovici Razvan
Lasati-ma sa termin de vorbit.

Domnul Director General Vasile
Imobiliara S.A.

Scuzati-ma, va ascult

Rentea ontPanla
q/)
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Domnul consilier Socolovici Razvan
Deci de-asta aji Tntarziat 9i cu bugetul, care trebuia prezentat

conform legilor, in §edinta de dinainte de 25 mai. Celelalte companii
municipale carora trebuie sa le aprobam bugetul au venit Tn 9edinta de
consiliu Tnainte §i ti s-a aprobat bugetul. Doar la dumneavoastra s-a
Tntarziat, pe motivul pe care I-aji invocat mai devreme, ca nu aveti AGA
completa. Un motiv care, permiteji-mi sa va spun ca nu aveji de ce sa-I
invocaji pentru ca AGA ordinara poate fi convocata oricand Tn terrnen de
30 zile Tn conforrnitate cu legislatia aplicabila Tn vigoare.

AGA extraordinara se convoaca cu prezenta a 100% din membri.
A9a ca, v-a9 ruga, mai ales ca v-a trecut bugetul, mai ales ca avem

o Hotarare de Consiliu prin care blocul trebuie dat catre DGASMB, mai
ales ca astazi avem pe rectificarea bugetara o suplimentare pentru
DGASMB tocmai pentru a fi luat acest bloc de la Compania Imobiliara,
poate ar fi cazul sa convoca Ti deja AGA la termenul de 30 de zile, pana
atunci, cu siguranta toate documentele pentru transfer cred ca vor fi deja
facute

Asta am vrut sa va comunic
Vi multumesc!

Domnul Renja Vasile – Director general - Compania Imobiliara
Bucu rest i

Pot sa va raspund ceva sau nu?

Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Nu, neaparat sa-mi raspundeti. Trebuie doar sa tineti cont de

Hotararile Consiliului Tn ceea ce prive9te .. . .

Domnul Renta Vasile – Director general - Compania Irnobiliara
Bucu resti

va multumesc mutt pentru observatiile pe care le-ati facut 9i am sa
tin cont de ele

Toate bune!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Multumesc!
N/lergem mai departe la punctul 16 – proiect de hotarare privind

modificarea 9i completarea Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti nr. 164/29.05.2023 privind preluarea de catre
Municipiul Bucuresti a bunurilor mobile ale societalii Compania
Municipala intrejinerea Arborilor gi Spajjului Verde Bucure9ti S.A.,
distribuite de lichidatorul judiciar catre .Municipiul Bucure9ti prin

/
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actele de distribuire parjiala nr. 26594/03.03.2023 9i nr.
26708/20.04.2023, precum 9i darea in administrare 9i folosin$ a
acestor bunuri catre Administrajia Lacuri, Parcuri 9i Agrement
Bucuresti, Administra jia Strizilor Bucure§ti 9i Autoritatea pentru
Supravegherea 9i Protecjia Animalelor Bucure9ti.

Nu avem Tnscrieri la punctul numarul 16
va rog sa supunem la vot.
Doamna Mihaela Enciu, doamna Natalia Petrescu daca Fluteji sa

finalizati procedura.
Multumesc!
Cu 43 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Mergem mai departe la punctul numarul 17 – proiect de hotarare
privind transmiterea din administrarea Administrajiei Fondului
Imobiliar in administrarea Administrajiei Municipale pentru
Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic a imobilului din str.
Constantin Mille nr. 10, sector 1, Bucure9ti, pe perioada derularii
lucrarilor de interventie-consolidare.

Domnul Razvan Socolovici s-a Tnscris la cuvant, va rog.

Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Buna ziua.
As vrea sa va Tntreb daca este Tn sala domnul Munteanu de la

AMCCRS?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
in sala nu este, dar iI avem Tn sala de a9teptare.
Au fost trimise mail-uri catre toate persoanele implicate.
A9teptam un minut sa vedem daca se poate conecta.
Se va conecta Tntr-un minut
S-a conectat domnul Munteanu, va rog sa va porniti microfonul iar

domnul consilier general puteji sa-i adresati Tntrebarile.

Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Buna ziua, domnul Munteanu

Domnul Munteanu Razvan – Director executiv AMCCRS
Buna ziua
va cer scuze pentru faptul ca nu am intrat de la Tnceput Tn 9edin@,

este o scaparea mea
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Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Nu–i nici o problema, 9tim cand vine cate un proiect ca sunteti invitat

in sedinta
O Tntrebare. fmi puteti spune pentru imobilul din Constantin Mille

dupa ce-1 preluaji carn care este perioada de timp Tn care estima{i ca vor
Tncepe lucrarile de reabilitare pentru respectivul imobil?

Domnul Munteanu Razvan – Director executiv AMCCRS
Pa9ii pe care trebuie sa ii parcurgem sunt urmatorii: in prezent

imobilul are elaborata o expertiza tehnica, expertiza ce a fost contractata
de catre colegii de la DGASMB planul nostru este ca dupa preluare sa-i
facem auditul energetic, aceasta documenta+ie va dura trei saptamani,
apoi Tl Tncarcam Tn platforrna na+ionala de finanjare, platforma Ministerului
Dezvoltarii, apoi urrneaza perioada de proiectare, toata perioada de
proiectare va fi undeva Ia 8 luni de zile cu aprobare de indicatori tehnico -
economici la faza DALI si PT, obtinere de autorizatie de construire de
asernenea Tn aceasta perioada 9i apoi efectiv executia lucrarilor.

Deci pentru a va raspunde undeva Tntre 8 9i 10 luni vor fi necesare
pentru a acoperi partea de depunere Tn platforrna, proiectare, obtinere de
autorizatie de construire.

Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Mul+umesc mult pentru raspuns.
Stati aproape ca 9i urmatorul punct e tot de la dumneavoastra.

Domnul Munteanu Razvan – Director executiv AMCCRS
Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Supun la vot proiectul numarul 17.
Doamna Nina sandulescu, doamna Stefania Petre, domnul Maxim

domnul Andrei lonescu, doamna Mihaela Enciu, domnul Nasi Calentaru si
doamna Nina sandulescu. Doamna Nina sandutescu daca ne auziti va
rog sa va exprima{i op{iunea de vot la punctul numarul 17.

Tnchidem procedura de vot.
Cu 45 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Punctul nurnarul 18 – proiect de hotarare privind conditiile
finanlarii de la bugetul local, in limita fondurilor alocate anual cu
aceasta destinatie, a cheltuielilor,4aeMq elaborarea documentatiilor
tehnice necesare introduceri[
cladirilor cu risc seismic ridicd{dbrulate

aconsolidare
II Bucu[e9ti p rin

\
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Administrajia Municipala pentru Consolidarea cladirilor cu Risc
Seismic (AMCCRS).

Domnul Socolovici.

Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Domnul Munteanu daca este cu noi in sedinta, nu stiu daca s-a

conectat?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Este, da.

Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Ne puteti spune care este diferenta dintre proiectul de astazi 9i

proiectul care a mai fost propus acum o ;edinta daca nu ma Tn9el pe
ordinea de zi?

Domnul Munteanu Razvan – Director executiv AMCCRS
va rog frumos daca ma pute li sprijini care este proiectul cel cu

evaluarea vizuala rapida? A9 vrea sa nu fiu Tntr-o confuzie.

Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Nu, a mai fost un protect pe langa cel cu evaluarea vizuala rapida, a

mai fost inca un proiect la 9edinja anterioara, nu 9tiu daca e acela9i proiect
sau daca e un proiect nou acesta faTa de cel propus la 9edinta din iulie.

Domnul Munteanu Razvan – Director executiv AMCCRS
Dupa cate fmi amintesc Tn 9edin+a din iulie au fost retrase de pe

ordinea de zi de altfel aceste proiecte, nu au intrat pe ordinea de zi la
momentul ... .. .

Domnul Consilier Socolovici Razvan –Mihai
Au fost retrase dar au fost discutate Tn cadrul comisiilor de

specialitate .

Domnul Munteanu Razvan – Director executiv AMCCRS
Asa este
Daca ne raportam la proiectul de hotarare privind conditiile finantarii

de la bugetul local in lirnita fondurilor alocate anual cu aceasta destinatie
a cheltuielilor pentru elaborarea docurnentajiilor tehnice, principala
schirnbare pe care o aducem este urmatoarea: in proiectul inijial
propunerea era aceea de a reglementa 9i fazele ulterioare evaluarii
vizuale rapide, adica partea de. aq5e{fi#a~9i proiectare din perspectiva
impart,:irii competentelor, adic4 ’bpli ca,'-TOlpf©lul proiect am propus sa
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avem o Tmpar+ire a competentelor Tn func+ie de zone construite protejate
... 9i celelalte zone 9i atunci Tn proiectul initial de data trecuta se pastra
acela9i principiu ca 9i pentru etapele ulterioare respectiv expertiza tehnica,
proiectare 9i executie sa fie respectat acela9i principiu, iar Tn propunerea
de astazi acest lucru este eliminat, reglementam strict formularele pe care
noi dorim sa le utilizam Tn colaborarea cu Asociatiile de proprietari 9i de
asemenea ne raportam strict la zona Tn care noi actionam, nu mai
propunem nimic pentru sectoare, sectoarele ramanand sa decida fiecare
in calitatea Tn care doresc sa se implice Tn acest dorneniu. Pe de alta parte
fac precizarea care este extrem de importanta ca avem o obligajie legala
atat Primaria Capitalei, cat 9i primariile de sector in a elabora prograrne
de consolidare...Legea nr. 212 aprobata anul trecut, elementul...este
acela ca pe langa Prirnaria Municipiului Bucure9ti 9i primariile de sector
au obligatie prin lege in a depune eforturi Tn domeniul consolidarii. Acest
lucru, de altfet este precizat Ia art. 9, alin. 3 din legea precizata mai
devreme. Nevoia acestui proiect este foarte mare din perspectiva nevoii
de a reglementa partea de formulare. Acest lucru care nu a fost stabilit
prin aceasta lege 212 prin normele de aplicare, comparativ cu vechea
lege, Ordinan Ia 20, care reglementa acest domeniu.

Deci, ca sa va raspund, principala modificare este aceea ca nu mai
avem nici un feI de propunere. .. ne raportam strict la rnodul Tn care aplicam
legea pentru Primaria Municipiului Bucure9ti.

Domnul Consilier Socolovici Mihai Razvan
Multurnesc mult pentru lamuriri.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Nu mai sunt intervenjii, atunci putem supune la vot proiectul numarul

18. Domnul George Nicolaie, domnul Florin Melciu, domnul Cosmin
Smighelschi, doamna Anca Comanici 9i domnul Andrei lonescu. Suntem
la punctul numarul 18. Domnul Melciu 9i domnul Smighelschi. Tnchidem
procedura de vot.

Avem 42 de voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi impotriva,
proiectul a fost adoptat.

Pentru punctul numarul 19 va rog sa dati accesul doamnei Corina
Bega

Punctul numarul 19 pe ordinea de zi - proiect de hotarare privind
aprobarea Studiului de fezabilitate 9i a indicatorilor tehnico-
econornici pentru obiectivul de investijii: “Amenajare parc 9i Ioc de



Daca exista intervenjii din partea colegilor? Nu avem. va rog sa
supunem la vot proiectul cu numarul 19.

va rog sa vota Ii. Domnul Horia Vi9an, doamna §tefania Petre,
doamna Anca Comanici, punctul 19 de pe ordinea de zi. Multumesc.

32 de voturi pentru, 14 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a
fost adoptat.

Punctul 20 - proiect de hotarare privind aprobarea schimbarii
destinatiei imobilului situat Tn Str. Petru Poni, nr. 1-3, sector 1,
identificat cu nr. cadastral 279110, aparjinand domeniului public al
Municipiului Bucure9ti, pentru dezvoltarea unor sewicii sociale de
catre Direc Iia Generala de Asistenla Sociala 9i Protecjia Copilului.

va rog sa supunem la vot punctul 20. Doamna Mihaela Enciu 9i
domnul Gabriel Rau. Putem Tnchide procedura de vot

43 de voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul a
fost adoptat.

Punctul 21 - proiect de hotarare privind Tnscrierea imobilului
„Cinematograful Corso“, situat Tn Municipiul Bucure9ti, Bd. Regina
Elisabeta, nr. 27, sector 5, identificat cu numarul cadastral 232164, in
inventarul bunurilor ce alcatuiesc domeniul public al Municipiului
Bucu re§ti

va rog sa supunem la vot punctul 21. Doamna Diana Mardarovici,
domnul Constantin Hazarian, domnul George Nicolaie 9i domnul Gabriel
Rau, a9teptarn votul dumneavoastra la punctul 21. Mul+umim.

43 de voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul a
fost adoptat.

Punctul 22 - proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
Municipiului Bucure9ti pe anul 2023.

Dau cuvantul domnului Prirnar general Nicu9or Dan

Domnul Primar General Nicusor DAN
va propun un amendament la acest punct de rectificare, care este

generat de proiectul pe care tocmai l-am votat la punctul 19 cu privire la
amenajarea acelui parc.

Astfel
in anexa la proiectul de rectificare a bugetului Municipiului Bucuresti

pe anul 2023 supus dezbaterii CGMB propun urmatoarele modificari/
completari , astfel:

in programul de investitii al AdrtriEMjragei Lacuri Parcuri 9i Agrement
Bucure9ti, Anexa 2.42-1, la sub&adtli’ul . .67..10.50 Cheltuieli- pentru
elaborarea studiilor de prefezabi'lKate, feza'bi'titate 9i altor studii aferente

20



obiectivelor de ’Fnvestitii, alin. 71.01.01, la obiectivul de investitii ”SF Parc
Freerun 9i Parkour pentru copii §i adolescenti” se diminueaza creditele de
angajament de la 473 rnii lei la 1 mie lei, creditele bugetare de la 473 mii
lei la 1 mie lei 9i se introduce la subcapitolul 67.10.50 Obiective de investitii
noi, alin. 71.01.01 obiectivul de investijii “Amenajare parc 9i loc dejoaca
Freerun 9i Parkour pentru adolescenji”, credite de angajament 1.829 mii
lei, credite bugetare 472 mii lei.

Influenta fata de proiect este zero. Adica luam de la studiu de
fezabilitate 9i mutam la investijia propriu zisa.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Acum dau cuvantul domnului Marius Pavel.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Mul+umesc doamna pre9edinte. Avem 9i noi un amendament,

grupul PSD:
La titlul IX - Asistenta Sociala, clasificatie functionala 68.50.50,

ajutoare sociale Tn nurnerar, clasifica jie economica 57.02.01 (stimulente
financiare) se suplimenteaza cu suma de 400.000 mii lei pentru plata
stimulentelor financiare prevazute Tn hotararile de Consiliu General
adoptate anterior.

va multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Nu mai sunt alte interven;ii. Atunci supun la vot pe rand

amendamentele, respectiv, va rog sa supuneji la vot amendamentul
domnului Primar general.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Am cerut cuvantul

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Unde sunteji? Era pus peste chat-ul unde urmaream Tnscrierea la

cuvant. in regula, va rog sa a9teptati un minut pana terminam procedura
de vot si luati cuvantul

Deci acum votam amendamentul domnului Primar general. Doamna
Mihaela Enciu, domnul Marius Pavel, domnul Gabriel FRau, doamna
Manuela Mure9an, domnul Nasi Calentaru, domnul Adrian Vigheciu 9i
domnul Andrei lonescu. Putem Tnchide procedura de vot.

29 de voturi pentru, 15 abjineri, 1 vot impotriva, amendamentul
a fost adoptat.

Tnainte de a supune la,q6b_ &+ne'Qdqmentul domnul Pavel, dau
cuvantul domnul Valeriu Suha'h.-*‘
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Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
A9 avea nevoie de o lamurire. in legatura cu imobilul din Gencea,

pana la urma a fost preluat sau nu de catre Imobiliara? ca in+eleg ca AGA
nu a avut...rni s-a parut foarte interesanta afirmatia din final a
domnului... ..care sustinea compania 9i care ne spunea ca o sa Tncerce sa
tina cont de hotararile Consiliului General

Deci ati preluat sau nu?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog sa reveniji cu Tntrebarea la punctul... ... .

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
. .. .in functie de chestia asta votez sau nu proiectul de hotarare.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
De ce nu aji pus Tntrebarea la proiectul care a fost dezbatut... ... .

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
O pun acum. Care este problema? Este vorba de rectiftcare

bugetara. Ca sa da{i ni9te bani prin alocare bugetara Tnseamna sa... ... .din
ordinea de zi. Ce este a9a mare lucru de raspuns la Tntrebarea asta.

A fost preluat?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Raspunsul este negativ. Nu a fost preluat pana in acest moment.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Muljumesc. Iata, doamna pre9edinte, domnul Primar general e mai

Tnjelegator decat dumneavoastra .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Se mai Tntampla.

Acum va supun la vot amenamentul.



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Faptul ca spun...gruputui dumneavoastra.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
... ..ca se mai Tntampla ca domnul Primar general sa fie mai

injelegator decat dumneavoastra din asta deducand ca dumneavoastra
sunte+i cu mult mai injelegatoare.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Astea sunt cuvintele dumneavoastra.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Dumneavoastra le-aji pronunjat, nu eu.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
....BineTn{eles ca accept, dar daca dumneavoastra... ..

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Maniera dumneavoastra discrejionara 9i plina de sine in care

durnneavoastra conduceji aceste 9edinte este jenanta.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana

va place dumneavoastra cuvantut acesta, discretionar, pentru ca iI
folosi{i foarte des. va rog sa vota{i domnul Badiu, domnul Mitu... .. .

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae

Doamna nu iI folosesc foarte des, mi-I impuneji. Nu cunosc alta
defini+ie, daca dumneavoastra aveji o alta va rog si mi-o spuneti.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Doamna Enciu, domnul Suhan si domnul Gabriel Rau si doamna

Raiciu daca doriji sa votaji amendamentul gr JPUIUi PNL

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Vedeti daca ma tineti de vorba
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Eu va tin de vorba? Daca va place sa vorbiti. Doamna Gram votati

va rog. inchidem votul.
Cu 22 de voturi pentru, 22 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva,

amendamentul nu a fost adoptat.

va supun la vot proiectul de hotarare in integralitatea sa.
Doamna Tudor, doamna Mardarovici si domnul Maxim votam

proiectul 22 .

Cu 28 de voturi pentru, 12 abjineri 9i 4 voturi impotriva,
proiectul a fost adoptat.

Punctul 23 - Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul
public al municipiului Bucure9ti Tn domeniul privat al municipiului
Bucure;ti a unei parji din rejeaua transport agent termic intitulata
„Rejea termoficare CS15 - Cl“, in lungime de 2.960 m traseu, in
vederea casarii si valorificirii

Nu exista intervenjii, supun la vot punctul 23.

Doamna Tudor, domnul Florin Covaci si doamna Mirona Tudor va
rog sa votaji.

Cu 42 de voturi pentru, 3 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva, proiectul
a fost adoptat.

Punctul 24 - Proiect de hotirare privind imputernicirea expresa
a Consiliului Local al Sectorului 2 de a hotirT cu privire la cooperarea
dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucure9ti, Centrul Cultural Mihai
Eminescu §i Federajia Romana de Tenis, in vederea organizarii in
perioada 10 – 17 septembrie 2023 pe raza sectorului 2 Bucure§ti, a
turneului internajional de tenis WTA125 Tiriac Foundation Trophy

va rog sa supuneti la vot punctul 24. Domnul Constantin Hazarian,
domnul Razvan Nicolae Sebe 9i domnul George Nicolae, domnul Marius
Pavel punctul 24 9i domnul §uhan daca doriji sa votati, muljumesc 9i
doamna Tudor va rog sa finalizaji, domnul Sebe pute li sa verificaji daca
ati intrat de doua ori, apareti conectat de doua ori.

/41 : /' :Domnul consilier Sebe Razvan
+

Sunt doar pe telefonul mobil, o sa ies 9i o sa intru din
nd
+



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Muljumim, finalizam procedura de vot.

Cu 33 de voturi pentru, 13 abtineri gi 0 voturi
proiectul a fost adoptat.

Tm potriva

Punctul 25 - Proiect de hotirare pentru imputernicirea expresa
a Consiliului Local al Sectorului 2 cu privire la stabilirea taxei pentru
reabilitare term ica

Avem o Tnscriere la cuvant din partea Domnului catalin
Deaconescu.

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut

Multurnesc doamna pre9edinte. Bund ziua dragi colegi. O sa ridic o
problema pe care am mai ridicat-o §i Tn trecut Pi a§ dori tare mult ca
aparatul de specialitate Tn momentul Tn care ne propune astfel de proiecte
prin care ne exprirnam acordul ca sectoarele sa faca un lucru sau altul,
dat fiind faptul ca vorbirn de o Tmputernicire expresa, sa fie un pic mai atent
aparatul de specialitate Tn ceea ce Tnseamna Tntinderea Tmputernicirii pe
care noi o acordam. Practic astazi ni se propune sa Tmputernicim expres
consiliul local at sectorului 2 sa stabileasca o taxa locala despre care nu
stim absolut nimic, nu stim care este Tntinderea ei, nu stim caror cetateni
li se va impune aceasta taxa 9i nu 9tim care sunt sumele pe care Consiliul
Local al Sectorului 2 intenjioneaza prin aceasta taxa sa le recupereze din
sumele avansate pentru reabilitare termica pentru asociajiile de proprietari
sau pentru proprietari. Practic noi astazi suntem pu9i Tn faja unui protect
prin care ne exprirnam acordul, Tmputernicim expres Consiliul Local al
Sectorului 2 in orb, nu 9tim care este suma, care va fi taxa, pe ce perioada
se va aplica 9i caror categorii de ceta{eni din sectorul 2 Ii se va aplica
aceasta taxa. Eu cred ca artrebui sa lucram un pic mai profesionist §i cand
veniji cu astfel de propuneri catre Consiliul General, sa fie deja aceste
lucruri foarte bine specificate, reliefate Tn materialele de prezentare ale
proiectului de hotarare pentru ca altfel ne facem ca aprobam, ne facem ca
discutam, ca dezbatem, dar de fapt la sfar9itul zilei dupa ce emitem, dupa
ce adoptam o hotarare, practic nu §tim nici noi 9i nici cetatenii care este
dispozitivul hotararii. Practic astazi ce facem? Tmputernicim sectorul 2,
Tmputernicim expres sectorul 2 sa stabileasca ulterior pe baza unei
fundamentari, pe care o vor realiza ulterior, o taxa de reabilitare sectorul
2, dincolo de faptul ca municipiul Bucure9ti este un singur ora9 9i nu cred
ca am putea sa aprobam taxe Tntr-un sector fara sa le aprobam 9i Tn alt
sector. Cred ca ar trebui sa privirn.Bu.curestiul ca un ca un oras unitar si
nu ca o suma de 9ase secjo§{g';,.,da£a?&gle cineva totu9i prez’ent de lb
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sectorul 2, macar a9 dori pana la exercitarea votului sa ne spuna care este
Tntinderea, care este fundamentarea, de ce aceasta fundamentare nu a
fost transmisa o data cu proiectul de hotarare. va rnuljurnesc.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Pai acuma va trebui sa a§teptam sa se conecteze, adica sa intre Tn

sala §i o sa-i mai puneti o data Tntrebarea. Avem de la sectorul 2 cat 9i
doamna Boncota este Tn sala. Deci avem doua persoane care pot
raspunde pe acest proiect. va rog sa mai puneji inca o data Tntrebarea.

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut
Ceea ce ma intereseaza pe mine la acest moment este care este

cuantumul sumelor avansate de Consiliul Local al Sectorului 2 din bugetul
local al sectorului 2 pentru reabilitare Tn numele asocia+illor de proprietari
sau ale proprietaritor? Pe ce perioada va fi instituita aceasta taxa? Care
va fi cuantumul acestei taxe? gi cine o va plati? Astea sunt Tntrebarile la
care a9tept raspuns. va multurnesc.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
O invit pe doamna Cristea, daca poate sa raspunda la aceste

Tntrebari. Ne auziti? Bund ziua.

Doamna Director General Cristea Cosirna loana - Directia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana 9i Fonduri Europene – Primaria
Sectorului 2

Buna ziua. va aud.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Deci mai devreme domnul Deaconescu v-a pus cateva Tntrebari Tn

legatura cu proiectul pentru Tmputernicirea sectorului dumneavoastra
pentru taxa de reabilitare termica.

Doamna Director General Cristea Cosima loana - Directia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana 9i Fonduri Europene – Primaria
Sectorului 2

Da, Tncerc sa le raspund punctual, I-a9 ruga pe domnul consilier sa
le repete Tn ordine 9i raspund fiecareia.

Domnul consilier Deaconescu catatin lonut
O sa Tncerc sa sintetizez. Ceea ce ar fi trebuit sa avem deja la mapa

acestei hotarari, sper sa puteji sa mi raspundeji
ca aveti o fundamentare vizavi de aceasta taxa



rog sa mi spuneji care este cuantumul sumelor pe care Consiliul Local al
Sectorului 2 sau bugetul sectorului 2 le-a avansat deja pentru reabilitare
termica Tn nurnele asociajiilor de proprietari sau a proprietarilor? Pe ce
perioada vre li sa instituiji aceasta taxa ? Care va fi cuantumul taxe §i cine
o va plati?

Doamna Director General Cristea Cosima loana - Directia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana 9i Fonduri Europene – Primaria
Sectorului 2

Bun, in momentul de faB nu sunt avansate sume de catre Consiliul
Local al Sectorului 2, ma rog sectorul 2, pentru ca inca nu a fost aprobata
aceasta taxa, in momentul de fata suntem Tn dezbatere cu regulamentul
privind instituirea acesteia, acum facem doar procedura de a obtine
acordul dumneavoastra de a o institui, materialele prin care explicam
exact procedura de recuperare, cuantumul acesteia, durata, sunt supuse
dezbaterii publice, dar vi Ie pot spune, e vorba de 10 ani, a9a cum prevede
legea, maximul de recuperare, va fi o taxa bianuala, am conectat-o cu
platile pentru bugetele locale ca sa nu avem Tncurcatura referitor la
perioada de plata 98 termenul de plata respectiv martie septembrie,
cuanturnul ei este de 10% 9i este minimul impus de legisla+ie pentru
asociajiile de proprietari, avem indicatorii tehnico economici aprobati 9i
sunt deja sumele estimative trecute Tn fiecare fi9a cu indicatorii pentru
fiecare obiectiv Tn parte, 10% din construc+ii plus montaj, repet sumele nu
sunt inca avansate de Consiliul local pentru ca suntem Tn faza doi de
proiectare, in momentul de fala se recepjioneaza doar proiectele pentru
aceste obiective de investitii.

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut
Ok. §i nu vi se pare normal sa veniti sa cere li aprobarea noastra

dupa ce aveji toate aceste fundamentari realizate 9i ma rog procedurile de
inclusiv de transparenla realizate 9i sa veniti sa ne spuneti exact care este
taxa, durata 9i cine o plate9te? ca practic dumneavoastra cereti astazi un
acord de principiu din partea noastra, dar daca vorbim despre o
Tmputernicire expresa, aceasta Tmputernicire expresa ar presupune ca am
fi deja informaji la momentul votului cu privire la Tntinderea 9i cuantumul
acestor taxe.

Doamna Director General Cristea Cosima loana - Directia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana 9i Fonduri Europene – Primaria
Sectorului 2 /-r= -

©iti ca nu avem o problema cu a pdb&- b '’.dispozitia
dumneavoastra toate materialele necesare. Conforrn,€ddLilui figcal
procedura de a solicita acordul Capitalei pentru
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aproba la nivelul nostru aceasta taxa, eventual, nu mi dau seama exact ce
a9 putea sa va furnizez Tn momentul de fata ca sa bifez ceea ce. .

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut
Eu cred ca aceasta hotarare ar fi trebuit sa He in doi pa9i, pe de o

parte sa va dam un acord de principiu sa fundamentati, iar cand sunteti
gata cu fundamentarea sa va Tntoarceji la Consiliul General sa ne spuneti
care este suma de recuperat, sa ne spuneti care este taxa, am Tnteles
bianual 10% maxim, poate ca nu la fiecare asociatie de proprietari va fi
10c7,, poate la unele vor fi 8'% sau va fi lq/a 9i sa ne spuneti care este
perioada pentru care va func+iona aceasta taxa. Deci cred ca ar trebui sa
fie Tn doi pa9i, o data acordul de principiu, da puteji sa institui{i o astfel de
taxa, iar cand aveti toate cotele si toata fundamentarea, sa va Tntoarceti
in Consiliul General §i sa va aprobam cuantumul taxei speciale de
reabilitare. Mi se pare ca practic noi va dam un acord de principiu dupa
care dumneavoastra fundamenta{i cum vreji 9i practic facem 9ase ora9e
’intr-un singur ora9.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana

Dau cuvantul domnului Nicorel Nicorescu, daca mai este de
actualitate. V-ati inscris la cuvant la acest punct. Mai avem doua Tnscrieri
de la... dar noi nu va auzim. Domnul Nicorel Nicorescu nu stiu daca vorbiti,
dar noi nu va auzim.

Domnul consilier Nicorescu Nicorel

. .. avem o legislatie 9i avem atributii oarecum diferite Tntre Bucure9ti
§i sectoare...sa ajungem noi acum sa dezbatem Tn amanunt pe sume, pe
procente, care vad ca sunt mentionate Tn legislatia nationala... mi se pare
un pic a§a exagerat. Adica ce se va Tntampla data viitoare separand
aceste lucruri Tn doua? Vom acorda sectoarelor ce este stabilit deja?
Aceste discutit vor avea cu siguranla Ioc la nivelul sectorului 2... sa intrarn
noi in Consiliul General pe sume 9i pe alte amanunte mi se pare nefiresc.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana

Domnul Valentin Necula tot la acest proiect vad ca ati solicitat
cuvantul
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Domnul consilier Necula Valentin

Da. Buna ztua. Am auzit da a9 vrea sa Tntreb pe doamna directoare.
Tnteleg ca...9i din ce am injeles 98 eu, exista o lege care este mai veche
care reglernenteaza deja cota de contributte catre asociatiile de
proprietari? Asta a9 vrea sa-mi raspunda dansa. Am Tnteles ceva de 10%,
nu mi-e foarte clar. Ce a9 vrea sa punctez este ca not am mai votat chiar
in mandatul acesta un acord pentru o taxi speciala, cred ca 9i pentru alte
sectoare, chiar 9i pentru 6 cred ca a fost, respectiv taxa pentru casatorii
de exemplu Tn aer liber 9i nici acolo nu am avut suma. intotdeauna noi
votam acordul Tn timp ce localul decide in urma unor dezbateri publice
cuantumul. Aici mai mult avem o lege care spune care trebuie sa fie
rninirnul sau maxim, nu am inteles exact, 9i o durata. A9 vrea sa Tnteleg
Ti din ce an este aceasta lege care obliga 9i de ce nu s-a implementat
pana acum. Mie mi se pare ceva foarte important ca toate sectoarele sa
aplice legea.

Doamna Director General Cristea Cosima loana - Direcjia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana 9i Fonduri Europene – Primaria
Sectorului 2

Muljumesc rnult pentru interventie. Ati punctat foarte bine. Avem
Ordonan+a de Urgenta nr. 18/2009 care e sa zic a9a legea mama pentru
aceste proiecte de reabilitare termica, ea trebuie doar pusa Tn aplicare la
nivel de sectoare. Acum dezbatem partea de obligativitate de a cere
acordul capitalei pe codul fiscal de a Tmputernici expres Sectorul 2 sa
stabileasca aceasta taxa, nu cuantum, nu termen, nu alte valori pentru ca
ele sunt deja reglementate prin aceasta legisla+ie de care va spuneam,
18/2009 9i sunt in cote de 10% minim, perioada de recuperare 10 ani, noi
doar le transpunern la nivel local. Deci practic facem un copy/paste din
legislatia na{ionala, o aducem la nivel local 9i respectam 9i prevederile
legale conexe Cum este codul fiscal de a cere o Tmputernicire din partea
capitalei. La UAT-uri nu avem aceasta problema, ele pot singure sa se
stabileasca aceasta taxa fara sa ceara un acord Tn acest sens, dar
bucataria interna se face la nivel de sector, la capitala se cere doar acest
acord pentru a o stabili.

Doamna pre9edinte de sedin la Cantea luliana Roxana

Mul+umim, mai avem doua interven+ii de la colegit den$ilieri. Domnul
Cristian Olteanu
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Domnul consilier Olteanu Cristian Marian

Da, nu mai vreau. Multumesc

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana

Nu se mai doreste. Domnul Badiu, domnul Andrei Badiu

Domnul consilier Badiu Andrei

Am ascultat si eu interventiile de mai devreme, am ascultat si
raspunsurile 9i voiam sa va asigur ca peste tot se respecta legistatia doar
ca legislatia presupune recuperarea acestei cote de 10c%, fie de la
asociatia de proprietari sau de la titularii dreptului de proprietate, fie prin
taxe. Din inforrnatiile mele singurul sector care opteaza pentru a folosi taxa
ca instrument de recuperare este sau Tncearca sa fie Sectorul 2 9i de aici
se na§te prima Tntrebare Ia care a9 vrea sa am raspuns ca sa o pun 9i pe
a doua. De ce ati optat sa folosiji o taxi 9i nu sa recuperati cum
recupereaza toata sectoarele, respectiv din fondul de repara+ii?

Doamna pre9edinte de 9edin Ta Cantea luliana Roxana

va rog doamna Cristea.

Doamna Director General Cristea Cosirna loana - Direcjia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana 9i Fonduri Europene – Primaria
Sectorului 2

Da. Sunt prevederi legale pe care noi doar le aplicam, ele exista Pi
la feI cum decizia este la Sectorul 2 daca recupereaza sau nu prin taxa 9i
alte sectoare sa 9tili ca au apelat tot la taxa pentru a veni Tn sprijinul
cetajenilor 9i a nu Ie forja mana sa participe cu o cota de 10% la fiecare
situa+ie de lucrari pentru ca sunt foarte rnulji beneficiari care nu T9i permit
sa aloce o valoare atat de mare pe Ioc lucrarilor de reabilitare. §i atunci
pentru a dilua efortul lor, s-a decis sa se mearga pe durata maxima de 10
ani cu doua rate anuale tocmai ca sa poata sa su'
a9a cum legea te lasa sa o faci. Sectorul 4 are ta:
va spun sigur. Nu 9tiu despre celelalte sectoare,
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Domnul consilier Badiu Andrei

A doua Tntrebare care pleaca de la... cu consideratie... pe care ati
enuntat-o mai devreme, cum ca noi suntem niste notari aici la Consiliul
General gi numai trebuie sa dam ni9te acorduri de principiu. Cred ca aveti
o interpretare gre9ita la ceea ce Tnseamna 9i codul administrativ 9i codul
fiscal coroborate Tmpreuna. Eu nu pot sa dau aleatoriu un acord fara sa
9tiu. Durnneavoastra ne spune{i pe vorbe ca o sa recuperarn Tn 10 ani.
Legea spune maxim 10 ani. De unde 9tiu ca nu veji... avand Tn vedere ca
poate aveti sau veji avea ni9te probleme bugetare, sa spuneti recuperam
in 5 ani, o data. Doi, ce se va Tntampla cu aceasta taxa in momentul Tn
care se actualizeaza indicatorii tehnico–economici, He prin DALI, fte prin
SF 9i vreau sa va Tntreb, spuneaji mai devreme ca aceasta se va aplica
asupra unor proiecte pe care le-aji receptionat. De vrerne ce aceste
proiecte le-aji receptionat, Tnseamna ca aveji din partea asociatiilor de
proprietari acordul pentru a dernara aceste interven+ii de reabilitare. Ori,
Tntrebarea mea este: acei oameni si-au dat acordul Tn cunostinta de cauza
ca vor avea de platit o taxi? Sau vor avea de platit o cota de 10% din
fondul de repara+ii? Pentru ca in momentul asta s-ar putea sa se schimbe
datele problemei acordului, o data din punctul de vedere al exprimarii
vointei fiecarui proprietar Tn parte care constituie asocia+ia de proprietari,
fie asupra efectiv a cuanturnului. Din experien@ 9tim ca votam tot felul de
actualizari de indicatori, valorile de multe ori sunt mult mai mari decat cele
preconizate. Daca eu, in calitate proprietar, fmi dau acordul sa platesc
5000 de euro din fondul de reparatii Pt dupa aia mi se schtmba datele
problemei 9i voi avea de platit 8000 de euro, atentie, dragi colegi, taxa fiind
titlu executoriu. Aici este cheia. §i cata vreme este taxa, va Tntreb: in
momentul Tn care translatam proprietatea privata, prin vanzare, prin
donatie sau orice alta forma, ce se va Tntampla cu aceasta taxa? Cui se
va aplica? §tim ce se Tntampla Tn alte situatii, in condijiile Tn care avem o
astfel de cota de contributie notata Tn Cartea funciara, dar la nivel de taxi
cine o preia? Cum o preia? Cred ca la toate Tntrebarile astea trebuie sa
avem raspuns Tnainte de a ne exprima votul. Discutam totu9i de 1/6 din
popula jia Bucure9tiului, grosso modo vorbim. Sigur ca nu sunt egale
sectoarele. Cred ca macar la nivel de informatii minimale, ar fi trebuit sa
le avem §i pe astea
rezultatul votului

Nu suntem notari. Daca ne trptaji ca notari, veti vedea
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Doamna Director General Cristea Cosima loana - Directia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana $i Fonduri Europene – Primaria
Sectorului 2

Pot sa intervin?

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Da va rog

Doamna Director General Cristea Cosima loana - Directia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana $i Fonduri Europene – Primaria
Sectorului 2

Nu e vorba de notari, este vorba strict de prevederile Codului fiscal,
care apa se exprima. Eu nu m-am exprimat altfel decat s-a exprimat
legiuitorul, nu am spus ca sunteji notari, am spus ca doar se cere un acord
de principiu de la Capitala, pentru ca sectoarele sa aiba capacitatea sa
implementeze la nivelul lor. Deci clar nu putem face fara dumneavoastra
niciun pas in implementarea acestei taxe. Vizavi de detaliile pe care le-a+i
cerut, noi avem Tn dezbatere publica un regulament privind instituirea
taxei, mi se pare ca de 30 de zile este Tn consultare. Vom avea 9i o
Tntalnire pe data de 4 septembrie, unde sunt tratate toate aspectele
semnalate. Ce se Tntampla cu aceasta taxa daca proprietarul decide sa
vanda? Daca decedeaza, daca, nu stiu, se Tnstraineaza sub orice forma
locuinta care a beneficiat de fonduri, totodata Tn viitor noi nu avem cum sa
vedem. La momentul de fata decizia este luata pentru a se merge pe
perioada... Dore9te cineva intervina sau...

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Nu, cred ca are doar microfonul pornit. va rog sa continuati, daca

mai aveti ceva de adaugat.

Doamna Director General Cristea Cosima loana - Directia Generala
Proqrame de Dezvoltare Urbana $i Fonduri Europene – Prirnaria
Sectorutui 2

Da. Aceste hotarari in care sunt prevazuti indicatorii tehnico-
economici, ele sunt publice pe site-urile primariei, ele vin Tnsotite de cate
o fi9a, in spatele fiecarui obiectiv de investi+ii sunt defalcate cheltuielile cu
privire la fiecare bucatica din devizul general, ca sa-i spun a9a. cat a
costat proiectarea, cat costa constructiile 9i montajul. Ele sunt asumate de
catre asociatiile de proprietari printr-un act adi{ional la contractul de
mandat. Exista o hotarare a ... care spune ca este de acord cu cei 10%.
Noi, in momentul de fata, avem 180 de asocia+ii de pro$Hetdff-3'are 9i-au
asumat cei 10% individualizati la nivel deI

sa fluctueze, insa nu masiv. In momentul



tehnico-economici din diverse motive, noi ne Tndreptam din nou spre
asociajiile de proprietari 9i le cerem din nou acordul pentru a modifica
ace9ti indicatori 9i pentru a-9i asuma. Legislatia, totodata, te obliga, ca 9i
autoritate, sa Tntrebi asociatia de proprietari, in momentul in care ai
costurile individualizate, daca dore9te sau nu sa ramana Tn programul de
reabilitare. ei doar a9a se poate da comanda pentru faza doi de proiectare,
care presupune proiectul propriu zis. Noi nu putem sa mergem mai
departe fara acordul asociatiei. Tntotdeauna este un parteneriat, o
dinamica Tntre doi semnatari ai contractului 9i nu putem sa facem nimic
unii fara ceilalti.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Intre timp a mai aparut o interven+ie, presupun ca pentru

dumneavoastra, din partea domnului Adrian Moraru.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Multumesc! Nu, nu e neaparat pentru doamna Cristea. Eu Tncerc sa

ridic o problerna principiala, pe care o tot spun Tntotdeauna, legata de
faptul ca noi avem un singur ora9, care se nume9te Bucure9ti. Sigur, exista
subunitati administrativ-teritoriale, Tnsa cred ca in cazul asta, la feI ca si in
altele, nu e normal sa avem reglementari diferite Tntre sectoare, pentru ca,
repet, pana la urma de pe Barbu vacarescu sau mai stiu si eu unde, daca
treci de pe o parte alta a strazii, intr-un cartier pe acolo, e foarte u§or sa
zici: „Domnule, unde suntem noi? Suntem Tn sectorul 1, in sectorul 2, cat
e taxarea Ia noi? cat este Tn celalalt sector?” Deci nu e normal sa lasam
la latitudinea sectoarelor si sa ne trezim cu diferente fundamentale de
abordare, ca e vorba de salubritate, de taxa de salubritate, unii o platesc,
altii nu o platesc, acurn din nou, ma rog, punctual vorbim de partea de
reabilitare termica. Deci nu e normal si eu consider ca e si o discriminare
daca Tntr-un sector ajungi sa plate9ti pentru reabilitare, nu 9tiu, un anume
procent 9i Tn altul un procent de doua ori mai mare. Dar, repet, nu cred ca
e treaba doamnei Cristea sa ne raspunda Ia asta, e mai degraba o decizie
care ar trebui sa ne angajam noi la ea Pi sa avem o abordare unitara si nu
doar ca vine cate un sector, sa Ie dam mana libera 9i apoi sa ne trezim,
cum am spus, ca avem de fapt 9ase ora9e. Nu avem un singur ora9. Nu
9tiu daca cineva are vreodata timp sa se gandeasca la lucrurile astea.
Probabil ca in administra Tia noastra, in executiv, sunt ocupa li cu alte
lucruri mult mai stringente Tn Ioc sa se gandeasca la ni§te lucruri
principiale.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luI
Dau cuvantul domnului Necula
Mai doriti sa interveniti, domnule Valentin
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Domnul consilier Necula Valentin
Da, mul+umesc! Ceea ce a9 vrea sa spun este ca, pe de o parte,

in+eleg ce a spus dornnul Moraru referitor Ia a avea cumva uniforma, insa
din cate am injeles eu, legea centrala acum, care poate fi Tmbunatatita tot
timpul, la nivel de guvern, bineTnjeles, permite acest lucru. lar noi am mai
facut asta, in trecut, pentru alte taxe. Eu consider ca sectoarele Tsi asuma
politic aceste masuri 9i, avand in vedere ca este un proces Tn dezbatere
publica la sectoare, consider ca ar trebui sa susjinem acest proiect.

Multumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Atunci va supun la vot proiectul numarul 25 de pe ordinea de zi.
Multumim pentru interventii, doamna Cristea.
Puteti sa votati
Doarnna Mihaela Enciu, domnul Marius Pavel si doamna Nina

sandulescu.

Doamna Consilier sandulescu Nina
Votez “abjinere„ pentru acest proiect.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Am consemnat, doamna sandulescu
Tnchidem procedura.
Cu 27 voturi pentru, 19 abjineri, 1 vot Tmpotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Mergem mai departe punctul numarul 26 – proiect de hotarare
privind cooperarea ’intre Municipiul Bucure9ti 9i Federajia Romana
de Automobilism Sportiv in vederea finanlarii 9i realizarii Tn comun a
evenimentului sportiv „Campionatul Najional Super Rally“ la
Bucure§ti, in perioada 06 – 07 octombrie 2023.

va supun la vot proiectul numarul 26.
Doamna Enciu, domnul Marius Pavel, domnul Nasi Calentaru,

domnul Stelian Bujduveanu va rog sa finalizati procedura.
Domnul Bujduveanu.
Multumesc!
Cu 22 voturi pentru, 21 abjineri, 1 vot Tmpotriva, proiectul de

hotarare nu a fost adoptat.
Punctul numarul 27



Domnul Consilier Moraru Flavius – Adrian
Doamna pre9edinte, ma scuzaji. in mijlocul ... . cand se aglomereaza

ora9ul cel mai tare, noi ne apucarn sa facem raliuri Tn ora9?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Deci la punctul numarul 26 care nu a trecut, da?

Domnul Consilier Moraru Flavius – Adrian
Da, e mai degraba o Tntrebare retorica, bine ca a picat.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Este un eveniment care a avut Ioc si anul trecut si a fost Tn weekend

pe zona Kiseleff, nu a generat mari probleme de trafic.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Cu permisiunea dumneavoastra vom merge mai departe.
Punctul nurnarul 27 - proiect de hotarare pentru modificarea 9i

completarea Hotarari i C .G .M . B. nr. 140/27.04.2023 privi nd
aprobarea listelor de prioritali, pe structuri de camere, Tntocmite
conform Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
754/2018, de catre Comisia de evaluare a situajiilor sociale deosebite
in care se gasesc cetajenii Municipiului Bucure9ti, solicitanji de
locuinji sociala, in vederea atribuirii locuinjelor sociale.

Nu vad Tnscrierile la cuvant pentru punctul 27, astfel ca, va rog, sa
supunem la vot.

Dornnul Calen+aru, domnul §uhan 9i domnul George Nicolaie,
domnul Valeriu §uhan daca doriji sa votaji punctul numarul 27 de pe
ordinea de zi

Multumesc!
Cu 42 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Punctul nurnarul 28 - proiect de hotarare pentru modificarea
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
623/31.10.2022 privind inscrierea Tn domeniul privat al municipiului
Bucuresti a bunului imobil ce face obiectul certificatului de vacanta
succesorala nr. 81/09.09.2022, situat Tn Bucure9ti, str. Turnu
Magurele nr. 19, bl. s2, sc. 3, et. 8, ap. 531, sector 4 gi transmiterea
acestuia in administrarea Administratiei Fondului Imobiliar.

Nu avem intervenjii, va rog sa supunem la vot punctul numarul 28.
Domnul Horia Visan, domnul Consta

Bujduveanu 9i domnul Marius Pavel.
Tnchidem votul



Cu 43 pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotriva, proiectul de
hotararea fost adoptat.

Punctul numarul 29 – proiect de hotarare privind ’inscrierea in
domeniul privat al Municipiului Bucure9ti a bunului imobil ce face
obiectul Certificatului de vacanta succesorala nr. 38/09.08.2023,
situat Tn Bucure9ti, Str. Stupilor nr. 3 (fosta Str. Covasna nr. 36), bl.
A13, sc. A, et. 9, ap. 38, sector 4 (fost sector 5) §i transmiterea
acestuia in administrarea Administratiei Fondului Imobiliar.

va rog sa supunem la vot punctul nurnarul 29.
Domnul Razvan Socolovici, domnul George Nicolaie 9i domnul

Stelian Bujduveanu.
Domnul Stelian Bujduveanu, punctul 29. Tnchidem procedura de vot.
42 de voturi pentru, 1 vot abjinere, 0 voturi impotriva, proiectul

a fost adoptat.

Punctul 30 - proiect de hotarare privind Tnscrierea Tn domeniul
privat al Municipiului Bucure9ti a bunului imobil ce face obiectul
Certificatului de vacanta succesorala nr. 30/12.06.2023, situat Tn

Bucure9ti, str. Tocilei nr. 46, sector 5 9i transmiterea acestuia Tn

administrarea Administratiei Fondului Imobiliar.
va rog sa supuneti la vot punctul 30. Doarnna Enciu, domnul Pavel,

domnul Doicin, domnul Covaci 9i domnul Bujduveanu. Tnchidem votul
42 de voturi pentru, 1 vot abjinere, 0 voturi impotriva, proiectul

a fost adoptat.

Punctul 31 - proiect de hotarare privind inscrierea Tn domeniul
privat al Municipiului Bucure9ti a bunului imobil ce face obiectul
Sentinjei civile nr. 5409/22.07.2022, pronunjaH de Judecatoria
Sectorului 6 Bucure9ti Sec Iia civila, ramasa definitiva prin Decizia
civili nr. 368/08.02.2023, pronunjata de Tribunalul Bucure9ti - Secjia
a IV-a civila, situat in Bucure9ti, str. Drumul Taberei nr. 50, bl. GII 4,
sc. 1, et. 9, ap. 57, sector 6 9i transmiterea acestuia Tn administrarea
Administratiei Fondului Imobiliar.

Nu vad Tnscrieri la cuvant. va rog sa spuneti la vot punctul 31.
Doamna Nina sandulescu, domnul lonut Aruxandei, domnul Adrian
Vigheciu, domnul Sorin Purcarea, doamna Anca Daniela Raiciu, domnul
Aruxandei 9i doamna sandulescu votam punctul 31 de pe ordinea de zi.
va rog sa votaji. Tnchidem procedura de vot.

39 de voturi pentru, 1 vot abjinere, 0 voturi Wpa,~proiectul
a fost adoptat. / -a T','_l . \



Mergem mai departe la ultimul punct de pe ordinea de zi intrebari
9i interpelari.

Am vazut deja in chat Tnscrierile colegilor. De asemenea avem 91

patru solicitari de la ceta+eni. va propun sa-i Introduceti Tn 9edin@ 9i pe
domnii cetateni ai municipiului Bucure9ti, iar Tntre timp o sa dau cuvantul
Domnului Gabriel Rau. va rog.

Domnul Consilier Rau Gabriel
Multumesc frumos
Buna ziua stimati colegi consilieri generali, domnule primar Nicu9or

Dan. Jumatate dintre bucure9teni dorm in galagie de ma9ini 91 motoare,
oamenii nu se pot odihni Tn continuare 91 exista nopji Tn care asculta curse
de rna9ini 9i motociclete, uneori zgomotul produs de astfel de vehicul e
atat de puternic Tncat pornesc alarrnele rna9inilor parcate 9i va puteti
imagina ce vacarrn se produce chiar Tn timpul noptii. Avem la primarie
depus de mai bine de un an un proiect care sa limiteze zgomotul produs
noaptea de traficul auto. El a fost promovat, dezbatut 9i trecut prin toate
fazele tehnice pentru transparenta decizionala. A9 dori sa va Tntreb:

1.cat de importanta este lupta Tmpotriva poluarii fonice pentru
dumneavoastra?

2.Ce raspuns aveji pentru cele 30 de asociajii 9i grupuri de initiativa
civice care va solicita implicarea pentru susjinerea acestui proiect?

va multumesc frumos.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Este un raspuns similar cu cel pe care I-am dat doamnei consilier

Mure9an la Tnceputul 9edintei. Cred ca cunoa9teti dezbaterile interne Tntre
consilieri pe marginea acestui subiect. Daca doriji haide{i sa facem o
Tntalnire tehnica cu reprezentantii politiei locale 9i ai poli+iei nationale ca
sa transam acest subiect.

Domnul Consilier Rau Gabriel
va multumesc pentru invitatie domnule Primar general. ConfIrm ca

doresc sa avem o astfel de Tntalnire 9i mai mentionez faptul ca polijia
rutiera 9i Registrul Auto Roman parteneri Tn acest proiect susjin deja prin
adrese scrise acest proiect. Am discutat deja cu ei Tnsa ne revedem cu ei
de cate ori este nevoie pentru a face acest proiect realitate.

va multumesc frumos.

Domnul Consilier Visan Horia - Alexandru
A9 vrea 9i eu sa intervin un pic 9i eu in aceasta discu+ie, va rog



posibilitatea de a circula cu vehicule omologate fie ca sunt motociclete, fie
ca sunt ma9ini, fie ca sunt scutere, orice or fi, daca ele sunt omologate de
Registru Auto Roman acestea au dreptul sa circule din toate punctele de
vedere. cat timp problernele de zgomot Tn propor jie decat covar9itoare de
20 plus la suta sunt cele date de vehicule modificate ilegal Tn momentul
acesta eu nu in+eleg unde este bataia acestui proiect cand de fapt toata
joaca, toata.....poate tot poten+ialul de actiune este de fapt Tn curtea
Registrului Auto Roman care trebuie sa vina sa verifice. Am mai vazut
actiuni de verificare foarte bine facute chiar si uitati.....Constitutiei si nu
numai. Unde sunt punctele focare unde se genereaza acest zgomot
Registrul Auto ar trebui sa intervina 9i sa verifice legalitatea respectivelor
vehicule. Multumesc frumos.

Domnul Consilier Rau Gabriel
A9 dori un drept Ia replica, daca Tmi este permis sau un raspuns

pentru domnul Vi9an. A9 vrea sa mentionez faptul ca problema consta Tn
faptul ca in acest... ....pe care colegul Tl nume9te ornologatie este
omologat poate produce zgomot cat un avion Ia 3:00 dirnineaja in spatele
blocurilor, deranja blocuri Tntregi de oameni care dorm 9i nimeni nu poate
face nimic pentru a opri acea sursa de galagie, Tnsa ora9ele din afara,
capitalele occidentale cu care ne place sa ne comparam au astfel de reguli
deja impuse Tn intervalele de lini9te, noaptea un vehicul chiar daca este
omologat chiar daca este nu este omologat, ma rog, daca nu este
omologat deja, este acoperit de lege Tnsa chiar daca este ornologat cat
timp depa9e9te un nivel infernal care pune in pericol sanatatea oamenilor
nu mai poate circula pentru ca oarnenii sa se poata odihni. Este o lege de
bun simt pe care capitalele europene Amsterdam, Berlin, Paris ,deja Ie au
implementate, ba chiar testeaza noi functionalitali. Bucure9tiul sufera
teribil din cauza galagiei pe timpul noptii, bucure9tenii fmi solicita sa facem
acest proiect sa iI facern realitate, de aceea va rog sa va reorientati pozitia
cu privire la acest proiect sa-I discutam 9i sa facem ceva pentru
bucure9teni ceva bun pentru bucure9teni. va mul+umesc frumos.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Daca a9 avea o propunere.

Domnul Consilier Visan Horia - Alexandru
in acest aspect vreau sa precizez ... .. .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Flax
\l
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Domnul Consilier Visan Horia - Alexandru
Pe aceasta legisla jie de care faceji referire este aplicabila cu

adevarat Tn zonele de rezervatii naturale Tn perioadele de Tmperechere ale
diverselor a animale. Aceasta legisla jie suplimentara pe care o prezenta Ti
ar fi frumos sa va documentaji un pic mai bine 9i sa observati ca este
aplicabila, adevarat Tn tariIe Tn care nu exista omologari de zgomot precum
in Elvetia. in Elvetia nu exista o limita superioara de zgomot, dar pentru
orase, pentru sate, pentru elementele lor locative ei au acolo anumite
norme de zgomot ca sa nu fie infernal. Aici dumneavoastra faceji o... .cu
buna intentie cred eu, eu cred in continuare, cred ca, cu buna intentie
puneti Tn aceea9i oala pe cei care sunt legali 9i pe cei care sunt ilegali. in
momentul Tn care 90 plus la suta §i asta cred ca va poate confirma 9i
Registrul Auto Roman zgomotul este produs de modificarile ilegale ale
vehiculelor. Nu putem sa vorbim de o problema cu adevarat legislativa
daca obiectul este omologat, daca vehiculul este omologat atunci este o
problema de ordin national. Nu putem sa zicem ca avem dreptul sa stam
pe o proprietate privata pana Ia ora 10:00 9i de la ora 10.00 nu mai avem
dreptul sa mai stam pe respectiva proprietate privata. Ganditi-va la toata
lumea care poate sa intre Tn aceasta incidenta riscati efectiv sa blocaji 9i
Bucure9tiul gandindu-ne ca unele tramvaie sau vehicule de interven{ie de
urgen R produc mai mutt de nivelul de zgomot pe care I-aji setat relativ
aleatoriu

Multumesc frumos.

Domnul Consilier Rau Gabriel
Domnule consilier, va multumesc frumos pentru explica+ii, Tnsa eu

vorbesc despre oameni 9i nu despre animate. Legat de rezerva{ii
bucurestenii nu sunt cetateni de mana a doua Tn unele zone sa fie mai
lini§te Tn altele, Tntregul Bucure§ti are nevoie de o astfel de lege.

Legat de trarnvaie, !in sa va menjionez ca acest proiect este
construit punand cap la cap toate legile deja existente 9i una dintre legi
spune ca se masoara Ia o anumita distan Ia fala de !eava de e9apament.
Cu aceasta ocazie, va informez ca tramvaiele nu au !eava de e9apament,
drept urmare ele nu ar putea fi masurate, deci nu blocam niciun feI de
Bucure9ti, a9a cum dumneavoastra va faceji griji. in rest, va muljumesc
ca aji aprec lat buna mea intenjie cu privire la acest proiect 9i va amintesc
ca el este extrem de dorit de catre bucure9teni.

Muljumesc tare mult.

Domnul Consilier Visan Horia - Alexandru
. .. ca tramvaiul nu are !eava de e9apament, este

e normal sa nu aiba, asta nu Tnseamna ca nu poate s+'int$6_gO.b’irleidenja

de poluare fonica, dar ganditi-va rog frumos ca de/her}hay fog-de’.muITi
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oameni care sunt de buna credinta, intrati 9i uitati-va un pic mai aplicat
asupra proiectului, va rog frumos, uitati care este problema reala pentru
ca problema reala nu este a demoniza o anumita categorie de oameni ci
sa fie rezolvata 9i eu sunt complet de acord cu durnneavoastra 9i eu am
problema de a dormi noaptea, dar eu va pot spune 9i din perspectiva unui
om care Tncearca sa doarma cu fereastra deschisa ca i place mai mult
aerul este mult mai bine sa rugam Registrul Auto sa facilitam tot ce se
poate pentru Registru Auto Roman sa verifice modificarile ilegale acelea
sunt problerna. Nu putem sa-i zicem unui om care 9i-a cumparat un bun
ca el nu are drept sa-I utilizeze, este contra Constitutiei real vorbind.

Domnul Consilier Rau Gabriel
Dumneavoastra aji vorbit cu Registrul Auto Roman despre acest

proiect sau doar spuneti ce parere aveti dumneavoastra ca eu am discutat
cu Registrul Auto Roman 9i ei au spus ca au nevoie de un astfel de proiect
pentru a putea aplica aceasta lege. in acest moment Registrul Auto
Roman nu poate face nirnic cu privire la zgomot, ei nu au cadru legal asta
scrie 9i Tn scrisoarea lor formala despre susjin acest proiect.

Domnul Consilier Visan Horia - Alexandru
Aici este o problema foarte mare, Tnseamna ca alaltaieri seara cand

au fost prin Pia ja Constitujiei 9i prin Piata Vlctoriei Tnseamna ca ei nu
aveau posibilitatea de actiona legal 9i au ridicat taloane Tn mod ilegal? Eu
ma Tndoiesc foarte amarnic, oamenii de la registru sunt oameni
profesioni9ti . . .

Domnul Consilier Rau Gabriel
Categoric sunt oameni profesioni§ti, pe poluare fonica nu aveau cum

sa ridice pentru ca nu exista cadru legal, daca exista un astfel de cadru
legal a9 fi foarte bucuros sa mi-I prezentati.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Cu permisiunea dumneavoastra, ca deja devine un dialog Tntre doi

colegi. . . . . . .

Domnul Consilier Visan Horia - Alexandru
Cu aceasta intervenjie o sa termin nu o sa mai continui acest dialog

darcadrul legal este acela de omologare cat timp autoritatea statului emite
un act de autoritate 9i spune ca acel obiect este legal este ca 9i cum mi-
aji pune nu 9tiu am dreptul sa fmi fQIQ_§esc permisul de circulajie numai in
timpul zilei dar pe timp de noaptq MaIn ,voie sa folosesc permisul auto.



Deci permisul de circulajie in acela9i timp eu... ... . tara aceasta am dreptul
sa utilizez. .. .. asta este problema.. . .

Domnul Consilier Rau Gabriel
A9a este un copil are dreptul sa doarma lini9tit noaptea a9a 9i un

batran are dreptul sa- 9i protejeze sanatatea 9i sa se protejeze de boli
cardiovasculare care sunt amplificate fix de faptul ca batranii dorm in
galagie. Mul+urnesc, am Tncheiat 9i eu.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Este evident ca parerile sunt imparTite poate 9i pentru ca nu aveti

acelea9i informajii de aceea poate ca ar fi bine sa reluam discutiile asa
cum ne-a invitat domnul Primar General pe acest proiect 9i sa vedem ce
putem face pana la urmatoarea §edinta. Acum a9 vrea sa va solicit sau sa
va rog pentru ca mai avem inca doua intervenjii din partea doamnet
Ciceala Ti din partea doamnei Mardarovici daca rmi permiteti mai Tntai sa
dau cuvantul domnilor cetateni care sunt cu noi in sedinta? Este ok asa?

Doamna consilier Ciceala Ana Maria
Din punctul meu de vedere, da.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumesc. S-a conectat domnul Cosmin Dodu.

Domnul Dodu Cosmin
Ok, o sa fac si eu o scurta introducere. M-am nascut Tn Bucuresti Tn

urma cu 35 de ani in acest ora§ 9i pot sa zic ca am vazut cum a evoluat si
bine 9i Tn rau 9i vreau sa pun accent pe faptul ca sunt multumit de evolutia
in bine pe care am vazut-o 9i de la administratia curenta, va multumesc,
dar in acela9i timp trebuie sa aduc la cuno9tinta faptul ca... .... pe care nu
ati vrut sau poate nu 9tiu, nu s-a putut sa le tratati Tn aceasta 9edinta si
anume, tocmai tema pe care s-ar putea sa o 9tili cu to+ii de la 9tiri Tn parcul
IOR trebuie sa ne protejam spatiile verzi 9i dumneavoastra aji tratat deja
ati avut intentia sa cresteti amenzile care acuma sincer sunt o nimica
toata... . 50 lei nu se simte deloc consecinta unui astfel de amenzi si de
aceea a9 vrea sa 9tiu daca se poate grabi adoptarea maririi amenzilor
pentru taierea ilegala de copaci?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog domnule primar.. '’:_ ’::---',,
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Domnul Primar General Nicusor DAN

Da, este acela§i raspuns pe care I-am mai dat de doua ori, exista
discujii Tntre grupurile politice pe acest proiect eu sper sa Tnchidem aceste
discutii pana la sfar9itul lunii viitoare cand o sa fie urmatoarea 9edinta de
consiliu. in ceea ce prive9te situatia speciala a parcului IOR acolo sunt
doua lucruri, este pe o de o parte chestiunea proprietatii 9i daca
dobandirea acelei proprietali s-a facut Tn mod legal §i a doua chestiune
daca exista posibilitatea de a sanctiona mai drastic decat s-a facut de
catre politiile locale tot ce s a Tntamplat Tn parcul IOR Tn ultimele luni ;i
cunoastem toti situatia.

Domnul Dodu Cosmin
Din pacate o vedem cu to Iii 9i o sim jim cu totii, este inacceptabil ca

Tntr-o tara europeana ... .ok, nu pot sa dovedesc doar pot sa speculez
doar sa presupun dar mi se par ni9te acjiuni crirninale sincer adica mi se
par deloc tolerabile ce se Tntampla acolo, chiar mi se pare bataie de joc
slrlcer.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Pe ambele subiecte suntem foarte aproape adica materialele pe

care le-am primit de la avocaji totalizeaza sute de pagini, suntem foarte
aproape de a avea o concluzie. Daca reprezentaji o asociatie sau chiar Tn
grup civic din partea ceta+enilor din parcul IOR va rog sa ne lasati
contactele pentru ca o sa avem o discujie pe care ... .o noua runda de
discutii pe care am avut-o deja cu cateva ONG-uri interesate de situa+ia
speciala a parcurilor.

Domnul Dodu Cosmin
Ok, pai am participat la astfel de discu+ii 9i Tntr-adevar vrem sa

vedem situa+ia asta rectificata, adica nu putem sa mai amanam nu putem
sa mai stam degeaba, adica deja ce s-a Tntamplat ieri seara mi se pare
picatura care umple paharul.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumim domnului Dodu.

Domnul consilier Pavel Marius Adrian
Dupa cum bine §titi domnule Dodu acum patru luni de zile Consiliul

Local sector 3 a votat Tn unanimitate fiind un proiect de hotarare semnat
de catre toti consilierii locali d9+d-s-ga'phIl 3 initiat de PNL 9i PSD la care
s-a aliat 9i USR-ul 9i PMP-upBdtdeqrd,+p+arare care solicita Consiliului
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General demararea procedurilor de expropriere, acest proiect nu exista
astazi fiind Tnlocuit de enorme, terte multe runde de discutii care sunt
absolut inutile. Decizia trebuie luata de Primarul General aici de fata si
dansul va proceda a9a cum considera sau TI mana dragostea de spatiu
verde

Domnul Dodu Cosmin
sa salvam aceste spaTii ca altfel Tn ora9ul acesta efectiv nu o sa mai

putern respira sincer .. . .

Domnul consilier Pavel Marius Adrian

qi eu merg Tn parcul IOR de cand m-am nascut. Deci credeti-ma pe
cuvant stiu foarte bine acest subiect.

Domnul Dodu Cosmin
Adica cel pujin lasand Ia o parte apartenentele politice, gruparile 9i

a9a mai departe chestia asta {ine strict de toli cetajenii care traiesc Tn
ora9ul asta, nu mai conteaza partidul, culoarea, astfel de chestii, trebuie
sa le tratam cat mai repede pentru ca, din punctul meu de vedere, asta
este un pericol la sanatatea publica deja, adica nu avem, nu mai avem
multe spajii 9i multe spajii verzi ma refer 9i deja pare ca cele pe care le
avem le ardem.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Aici legat de aceasta chestiune sunt doua lucruri de spus, eu sunt

de acord cu expropierea Tn situatia Tn care nu mai exista cai juridice pentru
a recupera proprietatea, asta e prima chestiune §i a doua chestiune, din
pacate Legea 255 a exproprierii trimite la grila notariala, iar grila notariala
pentru un spatiu verde da o valoare de 60c7, din valoarea unui teren
construibil si nu cum as considera eu corect 10% sau Tn orice caz
proporjional cu coeficientul de utilizare al terenului a9a cum ar fi logic sa
fie. Adica pre+ul terenului sa fie propoRional cu ce poti sa construiesti pe
el, deci Ia un calcul sumar daca este sa expropriem 11 ha §i Tnmultim 11
ha cu 60% din 1000 €/m2, adica cu 600 € metru patrat ajungem Ia o suma
daca n am facut nicio gre9eala 66 de milioane €, ceea ce e o suma
considerabila. Da, deci haideji sa a9teptam inca pujin sa vedem rezultatul
analizei juridice.

Domnul Dodu Cosmin
Ca sa fac o mica completareUe'_a spus acum, Tntr adevar partea

de expropriere s-ar putea sa .fia ScyknF\Ii9ata din cauza unor factori. Nu,
cred ca partea de mariri de ar§eb4+’aFbQtqa';Dacar sa faca altfel de actiuni
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mai, sa penalizam altfel de comportamente cel putin asta vreau sa zic,
poate nu reu9im, poate nu exista baza pentru expropieri, dar amenzile cel
pu{in se pot aplica regardless.

Doarnna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana-Roxana
Multumim pentru punctul dumneavoastra de vedere, mergem mai

departe 9i din familia Vartolomei vad ca este alaturi de noi doamna Florina.
va auzim, buna ziua. va rog sa ne spuneji despre ce este vorba.

Doamna Vartolomei Florina
Buna ziua. Tmi pare foarte rau ca sunt din nou Tntr o situatie foarte

neplacuta aceea de a apela la orice demers pentru a mi apara un drept
constitutional fundamental respectiv acela de a folosi bunul propriu si aici
o sa trebuiasca sa dezvolt sa va prezint situa jia familiei mele, respectiv
suntem doi angaja+i 9i doi copii mici 9i avem Tn Tngrijire batrani. In prezent
locuim Tntr un imobil cu patru niveluri din 1940 neconsolidat si Tncadrat ca
imobil cu risc seismic conform evaluarilor facute de primarie. in momentul
in care am ramas, acum 9ase ani, 'insarcinata cu primul copil am realizat
ca este momentul sa ne consolidam si sa ne modernizam o alta
proprietate pe care o avem in zona Armeneasca motiv pentru care am
Tnceput toate demersurile legale pentru a objine autorizajiile Tn vederea
consolidarii 9i modernizarii acestui imobil. Vreau sa subliniez 9i se poate
verifica lucrul acesta faptul ca suntem doar o familie cu doi copii, nu
suntem speculatori imobiliari sau, nu stiu, nu avem niciun interes mai mult
decat acesta de a consolida un imobil unifamilial. in 2020, in decembrie
am solicitat emiterea autorizatiei de constructie, in diverse moduri domnul
Nicu9or Dan, in calitate de primar general a zadarnicit 9i a blocat acest
proces pana Tn 2022, deci timp de 13 luni dansul a amanat aceasta
emitere a autorizatiei pana Tn momentul Tn care Tn urma unei executari
silite a trebuit sa o aprobe. Tntre timp, din pacate acesta a fost ultimul
demers pe care noi a trebuit sa I facem, Tntre timp, deci practic la sase luni
dupa ce am depus documentele pentru autorizarea proiectului nostru, am
solicitat mai Tntai pe o cale amiabila pentru ca ni s a parut normal, ok
suntem cu to+ii Tncarca Ti de munca, am lasat timp de ;ase luni sa se
rezolve problema amiabil, am Tncercat cu telefoane, mi s au Tnchis usile Tn
nas, in iunie 2021 am solicitat o audien@ la domnul primar, nu am primit
aceasta audienta motiv pentru care in iulie 2021 am solicitat de asemenea
ca 9i Tn cazul de faji o interpelare Tn 9edin+a Consiliului general al
municipiului Bucure9ti. La momentul respectiv, din pacate domnul Nicusor
Dan, cu oarecare aroganta 9i sfidare chiar ne a spus ca daca nu am primit
deja un raspuns din partea primariei cu siguran@ nu vol
dar ca se va ocupa de problema 9i ne va transmite ul
lunii, lucru care nu s a Tntamplat, motiv pentru
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demersuri, respectiv am facut mai Tntai o plangere prealabila, am sesizat
9i Inspectoratul de Stat in Constructii, care a verificat situatia
documentajiei noastre, a constatat faptul ca semnaturile ..... mai putin cea
a domnului prirnar general, a sancjionat acest comportament abuziv cu o
amenda de 5000 RON, ulterior noi am Tnceput 9i actiunea Tn instanta
constatand ca nici Tn urma acestui control al ISC nu s a emis autorizatia,
am mers mai departe, am solicitat concursul instantei judecatore9ti care
in februarie 2022 ne-a dat dreptate 9i practic I-a obligat pe domnul primar
sa ne dea o explica+ie. Ma auziti? Chiar ;i in urma acestei sentinte
judecatore9ti definitive domnul Nicu9or Dan a refuzat sa ne emita
autoriza jia pana Tn momentul Tn care s a finalizat procedura de executare
silita, nu vreau sa mi pun in momentul de faTa intrebari legate de
cheltuielile cu avoca Iii, cu executarea silita, cu amenzile pe care domnul
Nicu9or Dan a fost obligat sa le suporte, Tnsa am fost fericiti ca am reusit
sa obtinem autoriza Iia. in mai 2022 am Tnceput lucrarile la §antier, am avut
evident 9i alte piedici, nu e u9or Tntr adevar, a9a cum spun parintii mei, nu
e u9or sa faci o casa, ’Fnsa fiind ni9te parinti responsabili noi am mers mai
departe 9i nu ne vom lisa pana cand nu vom termina aceasta casa. in mai
2022 am Tnceput lucrarile 9i constatand starea precara a imobilului care
presupune chiar 9i demontarea unor piese, demolarea unei zone care era
total in paragina, am uitat sa precizez ca acest imobil era pur 9i simplu
fieful aurolacilor Tn centrul Bucure9tiului era o paragina 9i noi ne-am
asumat ca o vom aduce.. .

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
\II auzim foarte prost. Doamna Vartolomei nu va mai injetegem.

Doamna Vartolomei Florina
...motiv pentru care am realizat ca...facem niste modificari la

proiectul pe care.. .

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana Roxana
Doamna Vartolomei, ma auziti?

Doamna Vartolomei Florina
Eu va aud.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
Noi va auzim foarte prost. va rog sa va mutati Tntr-o zona cu mai

mult semnal si sa Tncercati
mornentul respectiv ca sa va

-i-n
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Doamna Vartolomei Florina
Impasul meu...a9tept din iulie 2022 sa mi se emita acest certlficat

de urbanism, noul certificat de urbanism pentru modificare de tema Tn
condi+iile Tn care nu vreau sa aduc modificari majore proiectului ci doar
trebuie sa modific un geam, o scara interioara 9i mai trebuie sa renunt la
o anexa gospodareasca care are 5 metri patra li 9i care este Tntr-o stare
de degradare mai mare decat cea pe care am anticipat-o in momentul Tn
care am prirnit autorizatia.

Doamna presedinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Noi nu va mai auzim, asa ca o sa-i dau cuvantul domnului Primar

General ca sa va...nu va mai auzim. va rog sa ne permiteti sa va
raspundem interventiei dumneavoastra.

Doamna Vartolomei Florina
Tncep sa cred ca 9i asta este iara9i un sabotaj, ca sa spun a9a.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
Nu este niciun sabotaj, suntem online, asta este. Domnule Primar

General, va rog.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Doamna nu a spus adresa dar suspectez ca este vorba de Luca

Stroici numarul 12, acolo, daca este vorba de Luca Stroici numarul 12,
Tntr-adevar a existat o autorizatie emisa Tn baza unei hotarari

judecatore9ti, dar. . .

Doamna Vartolomei Florina
Sincera sa fiu mi se pare ca este un sabotaj .. .

Domnul Primar General Nicusor DAN
. .. dar in executarea lucrarilor de desfiinjare par{iala 9i consolidare

ulterioara, s-a desfiintat cam de trei ori mai mult decat am autorizat noi,
fapt pentru care Polijia Locala a Tnaintat doua plangeri penale catre
parchet, una dintre ele care viza ceva de mai putina Importanta a fost
solujionata negativ de catre parchet, cealalta este Tn curs. Noi nu putem
sa... atata timp cat exista o plangere penala Tn curs de solutionare, noi nu
putem sa rnodificarn tema pentru o autoriza+ia anterioara. Cam asta e
situajia juridica.



Doamna pre9edinte de 9edinTa Cantea luliana Roxana
Muljumim pentru clarificari. intre timp vad ca s-a conectat 9i domnul

Oleg Brega. va rog, aveti cuvantul.

Domnul Oleg Breqa
Eu sunt nedumerit 9i revoltat ca nu s-a pus pe ordinea de zi proiectul

de decizie despre marirea amenzilor pentru defri9ari ilegale. Protestam de
o luna in fata prirnariei Tn fiecare luni seara cu mesajul acesta, 9tim ca
exista un proiect de decizie 9i a trecut toate procedurile de consultare
publica, de avizare 9i nu s-a pus pe ordinea de zi. Nu injelegem cine se
irnpotrive9te, cine vrea sa Tncurajeze defri9arile ilegale pentru ca amenda
de acurna din 2009 e curata Tncurajare, 50 lei pentru defri9area unui copac
9i inca daca o plate9ti mai repede Tji iese 25 lei. Amenda e o pedeapsa
care mai degraba Tncurajeaza taierile de copaci decat descurajeaza. §i
daca s-a initiat 9i s-a facut proiect de ce nu-I puneti pe ordinea de zi? De
ce nu-1 vota li ca sa Tnaspriji pedepsele pentru defri9ari ilegale? Vede{i ce
se Tntampla Tn parcul IOR? Vedeti ce se Tntampla Tn alte zone verzi.
Capitala se sufoca, eu sunt biciclist 9i rnerg la bordura, la marginea, la firul
ierbii acolo si vad cum oamenii cauta orice umbra. orice Ioc mai umbrit, nu
doar vara. §i autoritatile alea 9i Poporul nu fac nirnic ca sa pastreze macar
ce avem verde daca nu sa mareasca spa+iile verzi din capitala asta. E atat
de poluata, e atat de arsa, de parjolita 98 nu facem nimic, Ti lasam
pe iresponsabilii de proprietari de terenuri sa distruga ce avem verde.
Asta mi se pare iresponsabil pentru noi acuma 9i pentru viitorul nostru. va
rog sa puneti pe ordinea de zi macar la 9edinta urmatoare. O sa continui
sa vin cu proteste la Primaria Bucure9ti ca sa cer sa protejaji spa+iile verzi.
Mariji arnenzile pentru defri9arile ilegale. Mi se pare iresponsabil cine se
Tmpotrive9te ca acest proiect de decizie sa intre pe ordinea de zi §i sa fie
votat Tnseamna ca e complice cu mafia imobiliara cu cei care nu ne vor
binele. Ace9ti probabil incon9tienti care distrug spajiile verzi pentru ca
nu T9i dau seama ca Ti afecteaza 9i pe ei, 9i pe copiii lor, 9i pe parintii lor
poate mai in varsta. Spatiile verzi Tnseamna §i oxigen §i filtre pentru praf
deoarece capitala aceasta este plina de praf, de fum, de tot felul de alte
particule. va rog sa aveji grija de plamanii capitalei. va rog sa mariti
amenzile pentru defri9ari ilegale, eventual sa faceti cadrul legal a9a, macar
local, ca sa-i obligaji pe cei care au taiat, care au distrus ilegal sa planteze
la Ioc, sa replanteze spajiile verzi. Complicitatea asta duce la parjolul, la
incendiul pe care I-ati vazut aseara Tn



Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Multumim. A fost 9i mai devreme o intervenjie fix pe acela9i subiect,

nu 9tiu daca domnul primar vrea sa repete raspunsul.

Doamna consilier Ciceala Ana Maria
Buna ziua. Scuze ca intervin dar 9i interpelarea mea era pe acela9i

su biect

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Atunci va rog pe dumneavoastra sa interveniji, doamna Ana Ciceala,

va rog.

Doamna consilier Ciceala Ana Maria
Multumesc frumos. Vorbeati domnul Brega despre complicitate.

Haideti sa va citesc cine de fapt se opune ca acest protect sa intre pe
ordinea de zi. Este vorba despre PNL Bucure9ti 9i primarul Ciucu care
acum doua luni a raspuns Ia o postare pe Facebook care cerea exact
acela§i lucru, marirea amenzilor, 9i a spus unui cetatean da, se va opune
in continuare PNL pana nu se deblocheaza avizele pentru defri9ari de
arbori. Deci dumnealui considera ca ritmul in care se acorda avize de
defrtsari de arbori, care bineTnteles ca trebuie considerate fiecare Tn parte
9i a9a mai departe, constituie motiv pentru a lisa amenzile pentru defrigari
de arbori la stadiul de 50 de let, 25 de lei platibile Tn 15 zile. Deci acesta
este motivul pe care dumnealui l-a dat, explicit in scris, cetatenilor care au
Tntrebat de ce nu se pune acest proiect pe ordinea de zi. Qi a spus: „da,
PNL Bucure§ti se va opune Tn continuare pana nu se dau mai multe avize
de defri9ari de arbori.” Aceasta este informatia. lar interpelarea mea viza
exact acela§i lucru, fiindca 9i eu primesc nenumarate astfel de solicitari,
de a creste amenzile. §i eu vreau sa solicit prlmarul general 9i doamnei
Georgiana Zamfir, secretarul general al primariei, sa puna pe ordinea de
zi acest proiect, la urmatoarea 9edinta. Legat de parcul IOFR 9i de incendii,
poate aici o solujie, fiindca au fost opt incendii de vegeta+ie in centrul
Bucure§tiului, practic, in ultimele doua luni numai, opt. Deci este incredibil
sa arda ora9ul Tn acest ritm 9i un proprietar privat sa nu fie sanc+ionat de
catre Politia Romana, fiindca cei de la Politia Romana, nu de la Politia
Locala sau primaria au o vina aici. Ca sa nu mai vorbesc de procuratura,
s-au facut nenumarate plangeri la procuratura. Dar ce ne sta noua Tn

posibilitate, cred, ar fi sa putem patrula cu Polijia Locala acel loc. Astfel
Tncat sa ii descurajam, evident, pe cei care pun foc inten{ionat, fiindca nu
mai vorbim de opt incendii de vegetajie,
aici de vreo culpa. Multumesc!



Doamna Vartolomei Florina
fmi cer scuze, revin §i eu.. .

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
va rog frumos, acum suntem un pic pe alt subiect. Ati primit raspuns.

Doamna Vartolomei Florina
Nu am primit, eu nu am auzit nimic.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Va fi un proces-verbal al 9edin jei, exista Tnregistrari, va rog frumos

sa ne lasati sa continuam subiectul care exista momentan.

Doamna Vartolomei Florina
OK, doar vreau sa va atrag aten jia in continuare ca prirnaria va fi in

continuare subiect al unor procese, in cazul Tn care legea nu se respecta.

Doamna pre9edinte de 9edin R Cantea luliana Roxana
Muljumim pentru atentionare! va rog frurnos.. .

Doamna Vartolomei Florina
§i a9 vrea foarte mult sa 9tiu daca exista...

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Doamna, noi va dam cuvantul, dar va rog frurnos sa ne lasati sa

terminam subiectul Ia care eram acuma

Doamna Vartolomei Florina
OK. O sa va las. Eu sunt aici 9i a9 vrea totu9i sa rna lasati 9i pe mine

sa-mi Tnchid 9i eu interpelarea.

Doamna pre9edinte de 9edin{a Cantea luliana Roxana
Bun. Deci ridicase mana la acest punct domnul Badiu. Pentru acest

punct cerea{i cuvantul?

Domnul consilier Badiu Andrei
Am cerut Tnaintea doamnei Ciceala, dar, sincer, ma bucur ca am

putut asculta interventia dansei Tnainte de a-mi exprima punctul de vedere.
Am vazut ca a facut o referire Ia o postare a domnului primar Ciucu ca
PNL Bucure§ti se opune unui astfel de proiect sau nu,'.$&qpune taierilor
ilegale. Hai ’sa clarificam, in prima faza, doua a9pgct§Jb(*8k:lernatica
copacilor din Bucure9ti nu poate fi tratata bicefal. Wd9# 9 pfbPIQIna cu+
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arborii care trebuie defrisati. Aceasta este o realitate, mai ales in cartierele
vechi, construite Tn anii ’50, ’60, ’70. Copacii aceia Tmplinesc 60, 70, 80 de
ani. Acei copaci trebuie taia{i, sunt nenumarate cazuri 9i toate prirnariile
de sector sesizeaza la fiecare furtuna. Copaci sau parti din copaci cad pe
ma9ini, pe case, pe cetateni. Noi nu putem sa ne facem ca nu vedem acest
aspect. Si mergand a9a, cu steagul spatiului verde in mana, sa mergem
numai pe ideea de a sanc{iona acei rechini imobiliari. Auziti: complicitate
cu rechinii imobiliari! §i ni9te asocieri care nu au nicio legatura una cu alta.
Nu consider, in momentul asta, ca in Bucure9ti umbla oameni cu drujba,
sa taie copaci, sa trimita la Sebe9 sa se faca pari din ei. Nu, oarnenii taie
copacii Tn ora9e pentru a-98 putea folosi terenul lor. §i aici vreau sa
punctam ceva foarte clar. Deci din pozi jie personala, dar sunt convins ca
foarte multi din colegii mei, daca nu chiar toti, o Tmparta9esc: proprietatea
privata. Daca Tn curtea unui om se afla un copac, copacul este al
proprietarului terenului. Copacul acela nu este bunul meu, sau al doamnei
Ciceala, sau al unuia care sta in apartamentul de vizavi. Tntr-adevar,
necesitatea spatiului verde este una accentuata. Tntr-adevar, trebuie sa
avem grija de acest aspect. Exista cadru legal prin care avem
obligativitatea sa plantam copaci, in cazul Tn care taiem un arbore. Dar de
aici pana sa mergem Tntr-o zona de-asta, in care iara9i cautam o
vanatoare de vrajitoare, am terminat cu rechinii imobiliari 9i ne apucam de
taietorii de copaci. cata vreme primaria nu T9i face treaba 9i aici este
domnul Primar de fala 9i Tl rog, 9i pe aceasta cale, sa urgenteze eliberarea
avizelor de defri9are. Este imposibil 9i este de necrezut ca prirnarul
capitalei semneaza personal fiecare aviz de defri9are a unui arbore. Cel
putin la nivelul Sectorului 6, va anun! ca sunt aproximativ 270.000 de
arbori foarte vechi care chiar necesita interventie, daca nu defrisare,
toaletare, macar. Daca avern doua cereri pe zi, va daji seama, din partea
unui singur sector, cate solicitari vor veni. Nu se poate ca primarul ora9ului
sa se ocupe personal de acest aspect. Aveji un numar foarte mare de
consilieri. Dati-le lor, nu are nimeni nicio problema. Nicio primarie nu va
taia ilegal un copac, decat daca este un pericol. Nu exista un scop Tn asta.
cat prive9te proprietarii de terenuri private.. .

Doamna consilier Ciceala Ana Maria
va rog sa 'irni perrniteti sa raspund dupa ce termini domnul Badiu.

Domnul consilier Badiu Andrei
Cu siguran Ia. va rog sa nu ma Tntrerupe Ii, pentru ca e adresata

doamnei pre9edinte rugamintea asta. Dar, sigur, va rog dati-i cuvantul
doamnei Ciceala dupa ce Tmi termin eu intervenjia. Sa.$paTe- am eu un
drept de proprietate asupra copacului din curtea unqi;' MM; eu. nu pot
sa accept a9a ceva. Nu pot accepta 9i nu voi vot#41>16dat#',a+H ,care



macar sa duca la ideea ca ne vom duce spre aceasta zona. Da, trebuie
rnonitorizare mai atenta, in cazul Tn care sunt defri9ari ilegale, ele trebuie
stopate. cata vreme se sta cu avizele 8-9 luni in biroul primarului general,
ce aji vrea sa faca omul respectiv? sa se uite cum copacul se clatina Pi la
fiecare vant se roaga sa nu-i cada pe ma9ina? Dupa casa in care
locuie9te, ma9ina bucure§teanului este al doilea cel mai de pret bun al
siu, din punct de vedere patrirnonial. Ce ati vrea? Oricare din voi, v-ati
putea uita Ia o creanga care atarna, a copacului, la orice furtuna, fiind Tn
posibilitatea de a strica ma§ina? §i sa a9teptam 8-9 luni sa vina un aviz?
ca de multe ori nu vine. Sunt avize care sunt depuse de doi ani de zile.
Asociatiile de proprietari sunt disperate, nu 9tiu ce sa faca. sa raspundem
9i la acest aspect. §i cata vreme eliberarea avizului, act administrativ, va
fi un element de sancjiune sau un element de presiune asupra unei
autoritati locale, sigur ca reactiile vor veni Pi ele de maniera Tn care au
venit. va multumesc!

Doarnna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Tnainte de a-i da cuvantul doamnei Ana Ciceala, as vrea sa verific

un pic pe ce subiecte sunt interventiile doamnei Gram, caci nu mi-e clar
daca tot pe acest subiect. sa 9tiu daca o rog pe doamna Mardarovici sa
mai a9tepte putin sau daca 9i doamna Mardarovici tot pe subiectul acesta
doreste cuvantul.

Doamna consilier Mardarovici Diana
Nu, este alt subiect. A9tept, nicio problema.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Multurnesc rnult! Doamna Ana Ciceala, va rog.

Doamna consilier Ciceala Ana Maria
Multumesc! Ti multumesc domnului Badiu pentru opinii. De-asta

suntern aici, sa dezbatem. Dumnealui poate sa aiba aceste opinii. Din
punctul meu de vedere ele sunt, categoric, in sprijinul dezvoltatorilor
imobiliari. Vreau numai, pentru cei care ne asculta, sa mentionez cateva
fapte. Sunt absolut dovedite, 9i monitorizate, 9i documentate, pur si
simplu, nu nurnai de catre presa, ci 9i de catre organe de ancheta, din
moment ce exista dosare pe aceste defri§ari ca in ultimii trei ani in
Bucure9ti de cand s-a modificat Codul silvic, in speta nu mai este
infractiune sa defri9ezi un arbore fara aviz, din momentul respectiv sunt
sute poate de hectare dar cu siguran@ mii de arbori documentati, inca o
data va spun, documentati care au fost pu9i la pam§ IIt._in Bucure9ti pe
proprietali private ale dezvoltatorilor imobiliari cqr6,’_lo;lesc/sa dezvolte
acolo diverse ansambluri de locuin+e, pe ul fte)waTcH\ejI)
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un Penny sau un Mega Image, nici nu 9tiu exact, ma refer acolo la Fabrica
de Glucoza, deci vorbim de parcuri Tntregi care pe aceasta legisla+ie care
nu mai prevede ca infracjiunea sa defri9ezi arborii Tn ora9 au fost pu9i la
pamant, arbori din Bucure9ti.

Daca va referiji la proprietatea privata permiteti-mi sa va spun ca
Romania face parte din Uniunea Europeana 9i toate directivele europene
pe ProtecTia Mediului inclusiv arbori, au fost transpuse Tn legislatia actuala
a Romaniei 9i ea cuprinde pe langa legislajia pe protectia spatiilor verzi
din ora9e, legisla+ie pentru protecjia mediului, aceste doua legi au fost
puse Tn act in aceasta propunere de modificare a regulamentului nostru
de norme de protec jia spajiilor verzi 9i aceste norme se aplica inclusiv pe
terenurile proprietate privata inclusiv daca vreti pe Codul silvic actual care
prevede articole speciale pentru vegetatie forestiera aflata in afara
fondului forestier national, faptul ca nu mai este infractiune sa defri9eze
arborii in afara fondului forestier national nu Tnseamna ca nu Tncalci legea,
e pur 9i simplu contravenjie 9i noi trebuie sa ducem la maxirnul permis de
lege care 9i acesta este prea putin din punctul meu de vedere 5000 lei,
putand fi impu9i de Consiliul General in spe@, dar am putea sa facem
lucrul acesta nu sa permitem sa ramanem la nivelul din 2008 cand a fost
data aceasta contraventie minima, asta odata

Pe de alta parte fmi pare rau dar daca dumneavoastra spuneti ca nu
PNL Bucure9ti se opune poate Tn+eleg eu gre9it acest schimb de replici
dintre un ceta+ean 9i primarul Ciucu. Cetateanul spune: “iar amenzile sunt
in continuare ridicole pentru ca PNL s-a opus proiectului de cre§tere a
amenzilor, a9a ca la ultima 9edinta de CCMB fost scos de pe ordinea de
zi” Ti raspunde Ia asta catre cetajean primarul Ciucu: ”da 9i se va opune
in continuare pana nu deblocheaza avizele”, deci, cred ca, vorbeste nu de
PNL National ci de PNL Bucuresti

Faptul ca unii oameni sau poate autoritati publice sau primariile de
sector doresc sa defri9eze mai repede 9i mai mult credeti ca are vreo
legatura cu faptul ca ar trebui sa marim amenzile? Din contra ar trebui sa
marim amenzile 9i Tntr-adevar putem sa dam daca vre li 9i considerati
durnneavoastra dar e opinia dumneavoastra Tntr-un ritm mai rapId aceste
avize de defri9are. Da una cu alta ce legatura are? Faptul ca oamenii
doresc sa plateasca aceasta amenda infima? Indiferent ca sunt institu+ii
sau oameni de rand de 25 lei si ca nu doresc sa Ii se mareasca amenda
fiindca fac o contraven+ie, este un argument ridicol pur 9i simplu.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Domnul Badiu vad ca ati ridicat mana va rog

Domnul Consilier Badiu Andrei
Drept Ia replica.



Doamna Ciceala va asigur de tot respectul meu 9i chiar respect
cauza pentru care lucraji, in schimb maniera Tn care o faceji este josnica.

A+i facut mai degraba mai devreme o referire la faptul ca, in mod
cert, undeva este favorabila opinia mea cu dezvoltatorii imobiliari. Nu
in{eleg de ce sunt rautatile astea gratuite, Tmpar{irea asta, a oamenilor, a
cetatenilor, a consilierilor, Tntre buni si rai. Nu, suntem aici ca sa dezbatem
9i ne exprimam puncte de vedere.

Nu sunt un sustinator al dezvoltatorilor imobiliare. N-am cunostinte
in randul lor, n-am nici clienti, n-am ... . nu sunt in sfera lor, n-am nicio
legatura cu dezvoltatorii imobiliari.

Pur 9i simplu sunt in legatura cu asociatiile de proprietari, cu
asociatiile proprietari care nu 9tiu ce sa faca, discutam de vegetatie
spontana, atata spune cuvinte mari fond forestier, discutam de corcodusi
9i o+etari, doamna Ciceala, care stau sa cada pe ma9ini.

De unde a venit chestiunea asta, sa bag o rautate §i mai spuneti ca
nu avem o colaborare bund la nivelul Consiliului, din cauza acestor rautati
gratu ite.

Nu sunt un avocat al dezvoltatorilor imobiliari, nu sunt un sustinator
al lor, pur 9i simplu consider ca, avem totu9i proprietate privata Tn tara
asta, avem o constitu{ie care o protejeaza, Partidul National Liberal este
un susjinator al acestor valori fundamentale, sigur ca, abaterile trebuie
sancjionate dar de aici sa facem iara, sa ne suim a9a pe cate un val din
asta de nemuljumire generata, Tncepand sa ne agitam politic, situatii de
fapt 9i situajie de fapt Tn momentul asta in ora9 este ca nu se planteaza
destul nu ca se taie prea mult, asta este problema reala.

cati copaci am plantat noi?
Am venit cu un proiect sa T9i faca OMV-ul reclama, atat am putut

face. cat, ce face ALPAB-ul? Ce face ALPAB-ul in parcurile pe care
Tnregistreaza? Citi copaci s-au plantat? Acolo sunt problemele reale.

cate alveole sunt goale la nivelul strazilor care sunt in administrarea
municipiului Bucure9ti? Toate bulevardele mari, sute si mii de alveole
goale, acolo sunt probleme, doamna Ciceala.

Nu Tncercaji acum sa faceji un pic de capital electoral dintr-o discutie
rnarunta, asigur cetajenii care ne privesc 9i pe domnul care a intervenit
mai devreme ca nu sunt un sustinator al dezvoltatorilor imobiliari. asta a
fost gratuita 9i rautacioasa intervenjia dumneavoastra 9i o sa ma opresc
alcl
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Multumim! B

Dau cuvantul doamnei Anamaria Gram



Doamna Consilier Gram Anamaria Alina
Multumesc!
Tot pe acest subiect, a9 vrea sa ... nu 9tiu sa pun o presiune sa zic

pe institujiile statului care nu ne sustin deloc in a Tncerca sa oprim
distrugerea parcului IC)R.

Noi am depus Tn 22 mai o plangere penala, mai multi consilieri
generali din grupul USR 9i consilieri tocali din grupul USR din Consiliul
Local de la Sectorul 3, Tmpreuna cu domnul viceprimar Horia Tomescu,
plangere Ia penala Ia DNA 9i la Parchetul de pe langa Judecatoria Sector
3, DNA-ul ne-a spus ca nu e competent de9i noi consideram contrar dar
nu intru Tn detalii 98 de la Parchetul Judecatoriei Sector 3 nu am primit nici
macar numar de Tnregistrare.

Am cerut la Tribunalul Bucuresti, au cerut mai multe ONG-uri
stoparea lucrarilor ilegale de defri§are pentru ca nu au fost emise avizele
9i s-a respins cererea de ordonan la pre9edinjiala pentru stoparea de
lucrari de defri9are ilegale pe motiv ca nu exista urgenta 9i pe de alta parte
tot a9a grupul de consilieri USR am cerut o simpli constatare de fapt, am
vrut sa se faca o constatare de fapt de catre un executorjudecatoresc pe
teren cu care am fost dar a spus ca fara aprobarea instantei nu poate sa
faca constatarea starii de fapt cu privire la defri9arile ilegale 9i cu privire la
faptul ca se vede la baza fiecarui trunchi ca a fost gaurit cu o borma§ina,
deci tot ceea ce vedem uscat astazi Tn IOR se vede chiar 9i la copacii taiati
se vede la baza, se vad una sau doua sau mai multe gauri circulare care
sunt anorrnale Tn trunchiul unui copac, a9a cum colegii de la Sectorul 3 au
aratat 9i au mai facut plangeri penale, acum un an cred ca s-a Tnceput
turnarea de diferite substan+e care au omorat copacii Tn IOFt.

A9teptam un raspuns de la procurorii de la Parchetul de pe langa
Judecatoria Sector 3 9i suntem foarte, foarte dezamagiti ca ni s-a respins
cerea de catre Tribunalul Bucure9ti pentru simpla constatare de fapt
pentru lipsa de interes. Viceprimarul municipiului Bucuresti si noi,
consilieri generali 9i consilieri locali, reprezentam interesele locuitorilor
municipiului Bucure9ti 9i ne luptam pentru dreptul nostru la sanatate,
ora9ul nostru curat inseamna sanatate 9i ni s-a spus ca este lipsita de
interes nu Tndeplinim conditia interesului pentru aceasta actiune. Urmeaza
sa.....am declarat aseara ca nu s-a stabilit de cateva luni termenul pentru
apel

Deci acestea au fost demersurile facute de catre noi pentru a salva
parcul IOR. A9teptam opinia, a9teptam sa ni se transmita §i noua de catre
domnul Primar general opinia legala cu privire la......daca exista anumite
solu Iii juridice pentru a anula sa spunem daca se mai poate Dispozitia de
restituire Tn baza Legii nr. 10, daca nu Tntr-adevar poate
exproprierii dar doar daca vor exista aceste fonduri cars
undeva Tn jur la minim 66 de milioane € 9i deo/&Ft)data in
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municipiului Bucure9ti nu vad sa existe posibilitatea de a asigura aceste
fonduri foarte mari pentru exproprierea acestei parji de parc, 11 ha. Prin
urrnare voiam doar sa asigur ceta+enii care au venit Tn 9edinja de plen de
azi ca suntem preocupati de aceasta problema, am participat la dezbateri
9i cu organizajii 9i cu domnul Primar general 9i cu avoca+ii primariei 9i ne
bucuram ca se cauta solutii, doar ca ar trebui sa luam masuri cat mai
repede pentru ca uite ce se Tntampla Tn continuare infractiunile continua
sa fie savar9ite a9a putem presupune desigur pana procurorii nu stabilesc
ca incendierea a fost intentionata si daca aceasta sedinta este urmarita
de cetajeni, de ONG-uri, dejurnali9ti, poate nu ar strica un pic de presiune
publica pe institu+iile statului care ar trebui sa ne asigure protejarea
drepturilor gi intereselor noastre ale tuturor celor care locuim Tn orasul
acesta poluat.

Multumesc mult.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul pentru drept Ia replica doamnei Ana Ciceala, cu

rugamintea de a nu mai genera din nou alte solicitari de drept Ia replica 9i
sa putern oferi cuvantul 9i celorlalti colegi.

Multumesc.

Domnul Consilier Hazarian Constantin
Doamna pre9edinte Hazarian sunt, voiam sa va rog daca pute li sa

fmi da{i cuvantul. Vreau sa Ti spun doamnei Ciceala.. .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Numai pu jin, 30 de secunde un drept Ia replica 9i... .

Domnul Consilier Hazarian Constantin
. .. 9i dupa aceea. . . . . . .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
A luat act. Doamna Ciceala, va rog.

Doamna Consilier Ciceala Ana Maria
Sigur ca pentru domnul Badiu era replica.
... ... ... mai devreme 9i fmi cer scuze pentru asta poate a9a mi-a

sunat mie din ce spuneati dumneavoastra pentru ca ati omis Tntru totul sa
va referiji la partea de arbori defri9aji pe proprietati private de zeci de
hectare si v-ati referit numai la curti unde sunt niste oameni si sunt niste
otetari care au crescut spontan 9i a9a majJ_qparte. De asta mi-a sunat Tn
felul acesta, dar in speji aici nu e vor/bdzd6 Ait{On .atac politic va asigur din
partea mea chiar nu am niciun feI d#'r$t;4TTpqfaW discujie decat aceea
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de a avea un proiect prin care marim amenzile 9i sa-I votam cu tolii,
inclusiv colegii de la PSD ar trebui sa-I voteze de la 50 lei pe arbore sa
ducem amenda la maximul posibil 5000 lei pe arbore indiferent de
discutiile privind avizele de defri9ari 9i de toaletari, din punctul meu de
vedere, fiindca nu mi se pare un argument valid acesta.
Haideti sa nu crestem amenda si sa lasam dezvoltatorii imobiliari fiindca
despre asta e vorba 9i Ia parc Grozave9ti 9i la Fabrica de Glucoza 9i la
Prisaca Dornei gi la IOFt e vorba de zeci de hectare proprietali private care
au pus la pamant sute de arbori Tn trei ani de zile 9i nu le pasa fiindca
primesc amenzi de 25 de lei in speta pe la arbore. Gandi{i-va cei 25 lei un
pachet de tigari pentru un arbore este bataie de joc pur 9i simplu 9i nu mi
se pare valid va asigur de Tntreaga mea sinceritate Tn povestea aceasta
fiindca nu este un atac politic, din contra chiar Tncercam sa va conving ca
sunt si alte opinii pe subiectul acesta. Chiar este nevoie sa rnarirn aceste
amenzi, orlcum mi se pare ca putem sa facem extrem de putin Tn calitate
de consilieri generali, ar trebui modificata legisla jia na+ionala Tn sensul
acesta ca sa avem Tntr-adevar un instrument puternic la dispozijie, dar nu
mi se pare un argument valid acesta haideti sa dam mai repede avize de
defrisare dar sa nu marim amenzile pana nu cre9tem ritmul acesta de
avize de defri§are fiindca ce? ca oamenii vor sa Tncalce legea 9i e mai
simplu sa. .. 25 de lei amenda. Multurnesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Hazarian, va rog.

Domnul Consilier Hazarian Constantin
Multurnesc doamna pre9edinte.
Voiam sa spun ca mi se pare ca se face o gre9eala in a-i baga pe

toli cei care vor sa-9i toaleteze pomii sau sa ii taie, in special arborii
batrani. Am sa va dau un exemplu. A venit cineva Ia mine in audien+a
explicand ca are un copac foarte batran care i-a Tndoit gardul, urrneaza sa
cada peste trotuar 9i peste ma9inile care sunt parcate acolo 9i ca s-a
adresat Primariei Sectorului 2 care i-a dat trimitere catre Prirnaria

Capitalei, unde n-a primit niciun raspuns. L-am direcjionat catre Direcjia
de Mediu 9i catre Primarul General. Mi-a explicat ca in cazul Tn care acel
copac se prabu9e9te, cel care va fi afectat TI va da pe el in judecata. Nu
am solujii pentru ca nu noi decidem aceste lucruri. Mi se pare ca sunt
baga li toli cei care au probleme, inclusiv institujiile statului 9i sectoarelor
in aceia9i galeata cu cei care taie ilegal 9i cu rechinii imobiliart 9i mi se
pare o mare gre§eala. Doamna Ciceala s-a referit la dornnul primar al
sectorului 6, Ciprian Ciucu care realpeg2+win Primaria Sectorului 6 o
investitie foarte mare nu imobiliara qfhdFirmfDastructura din cate §tiu eu
pe fonduri europene Tn Valea Lar##F(ar,e ?##P@ de noua luni de zile
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un aviz pentru defri9are sau mutarea unor copaci explicand 9i avand acord
ca va planta exact cat scrie legea de mai mult mai multe ori decat cei pe
care ii muta sau Ti taie. Nici a§a nu a primit acel aviz, am sa o Tntreb pe
doamna Ciceala daca considera ca §i aceea investijie pentru infrastructura
realizata de Primaria Sectorului 6 9i care nu prime9te avizul reprezinta o
dezvoltare a rechinilor imobiliari, pentru ca daca tot s-a referit la domnul
Ciprian Ciucu ma gandeam ca poate sa faca aceasta clarificare fiindca
din ce am Tnteles i-a bagat pe toti Tn aceea9i oala. Daca vi se pare ca este
normal sa se taie un copac sunteji cu rechinii imobiliari, nu este nu este
a9a. Discutati un pic cu primariile sectoarelor sa vedeti ca la primaria
capitalei sunt peste 4000 de avize, da foarte multe solicitate de primariile
sectoarelor pentru toaletarea 9i taierea arborilor Tmbatraniji 9i care risca
sa produca pagube sau sa ia vieji umane Muljurnesc frumos.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Putem Tnchide acest subiect 98 sa mergem mai departe catre ultimul

cetatean Tnscris la cuvant pentru astazi?

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Am cerut 9i eu cuvantul doamna pre9edinte.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul §uhan pe acest subiect? Vi rog

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
O las ape doamna Ciceala sa Ti raspunda domnului Hazarian 9i dupa

aceea intervin.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Doamna Ciceala, va rog.

Doamna consilier Ciceala Ana Maria
Multumesc. Aici pe zona aceasta de a nu ii baga pe to Ii Tn aceia9i

oala sunt perfect de acord cu domnul Hazarian, tocrnai asta spuneam 9i
eu mai devreme ca n-ar trebui sa ne referim numai la proprietari care au
in curte un otetar sau asociatii de proprietari care au de toaletat arbori ca
sa nu cada pe ma9ini, dar nu putem sa nu luam in calcul ce se intampla
si ca nu avem un instrument un pic mai puternic pe aceste proprieta li ale
dezvoltatorilor imobiliari unde este Tntr-adevar o problema imensa, fiindca
ne spunea clneva ma
plamanii 9i noi nu facern nimic,
mergem sa ne facem o



iar la Valea Larga la lucrarea de infrastructura de care spuneati acolo eu
sincer nu 9tiu speja in sensul ca n-am fost pe teren sa vad daca se poate
face alternativ altceva dar va spun parerea mea din birou putin dar
cunoscand proiectul pe hartie. Acolo sunt 400 de arbori injeleg ca sunt
mai putin fiindca s-au taiat o parte din ei nelegal fara aviz dar nu 9tiu asta
sigur doar am in+eles din ce spun ceta+enii din zona, 400 de arbori sunt
enorrn de mult arbori, fmi pare rau dar asta este opinia mea odata 9i doi
eu una nu sunt de acord cu plantarea Tn compensare. De ce spun asta?

Fiindca una este sa ai un arbore aici si alta este sa ai un arbore sau
400 de arbori Ia 10 km distan+a pentru plamani locuitorilor din zona
respectiva conteaza absolut deloc daca sunt la 10 km distanta 400 de
arbori. Daca Ti au acolo Tn locul respectiv Ie fac un mare bine, sigur ca sunt
de acord cu a avea lucrari de infrastructura buna inclusiv cele pe mobilitate
de automobile cand este nevoie dar asta nu Tnseamna ca trebuie sa nu
discernem cand dam avize de defri9are pe atat de multi arbori Pi inca o
data spun ce legatura are cu cuantumul amenzilor pentru defri§ari fara
aviz? Deci practic noi avem acum un regulament, normele de protectie a
spajiilor verzi care spune ca pentru a defri9a un arbore pe teritoriul
municipiului Bucure9ti 9i este o hotarare a Consiliului General Tntr-adevar
mai veche trebuie sa ai aviz de la Directia de Mediu si Directia de Mediu
cu speciali9tii de acolo rnerg pe teren 9i vad daca arborele respectiv e
uscat 9i care e motivul pentru care vrei sa-1 defri9ezi respectiv toaletezi. gi
daca nu ai acel aviz Consiliul poate sa instituie amenzi, in momentul
acesta arnenda este de 50 RON, 25 RON daca plate9ti Tn 15 zile, in ce feI
ne ajuta pe noi pentru a cre§te ritmul Tn care dam avize de defri§are
respectiv toaletare daca avem amenda la acest cuantum foarte mic? N
are nicio legatura practic decat daca nu vrem sa Tncurajam defri9area
respectiv toaletarea fara aviz, deci noi consilieri zicem ca ar trebui sa nu
se respecte hotararea noastra prin care spunem ca e nevoie de aviz sau
sa nu se respecte fiindca e prea mica amenda Pi atunci Tn fapt oamenii
prefera sa plateasca acea amenda mica decat sa respecte hotararea
noastra de consiliu, practic noi consilierii generali vrem sa Tncurajam ca
oarnenii sa nu respecte hotararea de consiliul general care Tncearca sa
apere arborii 9i sanatatea locuitorilor municipiului Bucure9ti. De asta spun
ca nu mi se pare deloc valid argumentul, mi se pare chiar ilogic pur §i
simplu, de ce nu vrem sa cre9tem amenzile pana Ia maxim posibil pentru
ca ai taiat un arbore pe teritoriul municipiului Bucure9ti?

Domnul consilier Hazarian Constantin
Doamna Ciceala, fmi cer scuzl

doua lucruri, o data aveti idee dac,a,
&

vrea sa va Tntreb un lucru
J

IA: lala in dorneniu permite
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defri9area 9i replantarea a mult mai multi arbori inclusiv in alta zona? Asta
este prima Tntrebare, a doua intrebare ave Ii idee cali arbori au fost defri9aji
in acest mandat de catre institutiile din subordinea Primariei municipiului
Bucuresti?

Doamna consilier Ciceala Ana Maria
Prima este, ca de asta am spus ca este opinia mea, ca nu ar trebui

permisa pe partea aceasta de replantari de arbori Tn rnomentul Tn care se
da un aviz de defri9are, nu am spus ca nu se poate fiindca 9tiu ca se poate
pe legislatie 9i doi nu 9tiu pe cate avize au fost emise, dar din cat am vazut
9i eu in presa au fost emise mib de avize de exemplu anul trecut 9i pana la
ora actuala anul asta vazusem tot asa ceva de ordinul a miilor de avize de
toaletare respectiv defi§are dar aici neemitand eu acestea avize §i
netinand de Consiliul general poate ne lamure9te dornnul prirnar sau
executivul de la Directia de mediu, dar inca o data aici vorbim de amenzi,
de amenzi pur 9i simplu, nu vorbim de alte lucruri, vorbim de cuantumul
amenzilor pentru cand un locuitor sau un reprezentant al unei firme din
Bucure9ti considera ca poate sa faca un act atat de nesocial contra tuturor
celorlalti bucure9teni care respira oxigen emis de acel arbore 9i sa 1 taie
fiindca amenda e de 25 RON, despre asta vorbim, despre faptul ca
oamenii considera ca pot sa taie arbori Tn Bucure9ti cum le convine. E ca
9i cum dumneavoastra ati ie9i pe strada acuma aji vedea un arbore, in
habar n am, pe alveola de pe Bulevardul Mihalache 9i ati zice „a pai la
noapte daca aduc o drujba poti sa 1 tai ca oricum platesc 25 RON, asta
este Tn mintea celor care fac 9i Tncalca regulamentul nostru de protecjia
spatiilor verzi. va asigur ca asta e in mintea lor, fiindca fac asta 9i taie zeci
de arbori, sute de arbori, de ani de zile deja.

Domnul consilier Hazarian Constantin
O secunda, 9ti li de ce v am Tntrebat asta pentru ca eu am senza jia

ca Primaria Municipiului Bucure9ti 91 in special domnul primar general
blocheaza avizele de defri9are Tn special solicitate de catre primariile care,
unde primarii sa zic a9a ar putea sa I contracandideze Tn 2024, va asigur
domnule primar general ca gre9iji 98 ca nu va va contracandida Ciprian
Ciucu 9i ca ii blocaji investijiile de pomana. Nu Tnteleg de ce pentru ca el
v-a susjinut tot tirnpul. Muljurnesc.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Domnul Valeriu Suhan.

Domnul consilier §uhan Valeriu Nicolae- ’-
Da, multumesc foarte mult dQarDdB,...i.n\'$nmul rand vreau sa

muljumesc domnului Badiu pentru cgael'.d SPus--'Qx9Qt ceea ce 9i eu a9
I

I
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vrut sa spun, apreciez foarte mult pozitia sa echilibrata 9i principiala. Ca
sa mai adaug Tnsa ceva, am impresia ca se deturneaza aten jia de la
responsabilitalile 98 obligatiile primariei municipiului Bucure§ti, pe noi ne
preocupa foarte tare 9i foarte bine ca ne preocupa cuantumul
amenzilor, ne preocupa faptul ca unii sunt atat de iresponsabili Tncat
defri9eaza ilegal, foarte adevarat, dar nu ne preocupa deloc cat anume
am putea noi sa facem respectiv executivul pentru a planta, sunt cu mult
mai multe hectare cred ca de doua, trei, patru ori mai multe hectare de
teren care ar putea fi folosite pentru a planta copaci, pentru a pune iarba
verde 9i cu ocazia asta Tntreb 9i eu executivul, nu-I Tntreb pe domnul primar
general ca dansul este prea ocupat 9i cine 9tie, poate-I deranjez, cam cati
copaci a plantat Primaria Capitalei Tn ultimii trei ani sau cati metri patrati
taiaji? in ceea ce prive9te chestiunea cu arbori care constituie un pericot
pentru integritatea fizica a cetajenilor Bucure9ti cat 9i pentru proprietatea
lor reprezentata de case, autoturisme, eu cred ca ar trebui sa instituim
urrnatoarea obligajie ca in cazul Tn care un astfel de arbore este defri9at,
sa instituim obliga jia plantarii cel pujin a unui attului. Mi se pare foarte
simplu 9i atunci se deblocheaza 9i problema cu avizele care zac cu anii
pe biroul primarului general 9i Tn acela9i timp rezolvam 9i problema
reprezentata de securitatea fizica a oamenilor. va multumesc pentru
atentie

Doamna pre9edinte de 9edin Ta Cantea luliana Roxana
La acest subiect daca mai sunt intervenjii... a9 vrea sa-I intreb pe

Domnul Ciprian Sandu daca intewentia dumnealui se refera tot la aceasta
problema.

Domnut Sandu Ciprian Nicu9or
Da. Buna ziua. Tot pe aceasta tema. Trebuie sa recunosc ca sunt

destul de dezamagit de modul Tn care se poarta aceasta conversatie, se
arunca foarte multe teme Tntr-adevar conexe dar in acela§i timp nu pe
fondul discutiei ca vorbim de copaci care pot sa produca pagube sau
replantare sau... pana la urma discu+ia mai ales cu precadere Tn ceea ce
prive9te acest proiect de hotarare pentru a completa norrnele de protectie
a spatiilor verzi se refera clanul la protec jia copacilor, lucru care nu se
intampla Tn momentul de fala. Banuiesc ca ati vazut cu to+ii 9tirile despre
incendiul de aseara care da, ok o sa a9teptam rezultatul oficial al anchetei,
dar cred ca ne este clar tuturor dar nu putem la nivelul uman sa
consideram ca ala a fost un accident Tntr-o zona de parc in care nimeni nu
prea are motiv sa aiba acces acolo avand Tn vedere ca tot este citat faptul
ca este proprietate privata. Ori in
divagam atat de mult, de ce este

sa Tn{eleg de ceace
mare cu privire laod
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sanctionarea acestor fapte pentru ca pana la urma cum zicea foarte bine
9i Ana Ciceala, una este sa plantam 98 sa nu ne pese de distrugeri 9i alta
este daca distrugem sa 9i plantam. Pana la urma cat mai multi copaci cu
atat mai bine, in special in ceea ce prive9te efectele Tncalzirii globale. Bun.
in acest sens a9 vrea unu, sa cer domnul primar punerea pe ordinea de
zi a acestui proiect pentru urmatoarea 9edin Ia avand in vedere ca astazi
nu a pus problerna Tn acest sens 91 de asemenea, sa fie pusa patrula
Polijiei Locate a Primariei Municipiului Bucure9ti Tn zona cu incendierile de
la IC)R. Adica avand Tn vedere ca aproape saptamanal au Ioc astfel de
incendii 9i au Ioc ne seara cand este foarte cald, Ok, atunci putern sa zicem
Tntre ghilimele ca s-a aprins de la caldura dar totu§i, sa fim serio9i, dupa
care Tntr-o alta zi a luat foc imediat dupa o ploaie. Anvergura incendiului.. .
adica ceva este complet nereglat acolo 9t ar trebui sa facem ceva Tn acest
sens. Ok, mai departe putem sa evoluam cum sa discutarn mai devreme
9i procedura prin care se dau avizele, putem Ia feI de bine sa mergem mai
departe sa plantam cat mai multi copaci, dar asta este o problema reala
in mornentul de fata 9i nu este tratata 9i nu mi se pare normal sa discutam
pe langa subiect, dar sa nu facem ceva Tn privinja asta. va muljumesc
fru mos

Doarnna presedinte de 9edtn+a Cantea luliana Roxana
Mul+umim 9i noi pentru interven jie. Doamna Mardarovici.

Doamna consilier Mardarovici Diana
va multumesc. Stiam ca la un moment dat o sa-mi vina si mbe randu}

Apropo de discujia de mai devreme, mie mi-ar placea foarte mult sa votam
amenzi pentru cei care Tntarzie cu avizele peste 30 de zile pentru ca vedeti
dumneavoastra bucure9tenii Tn primul rand sunt cei care trebuie sa fie
serviti de PMB si nu invers, dar voi face referire la alte doua subiecte

Primul: am solicitat deja in Comisia economica, dar vreau sa solicit
9i aici, in scris, 9tiu ca exista Tntr-un regulament, dar a9 vrea sa mi se
aduca la cunostinta care sunt criteriile atunci cand se selecteaza
evenimentele care sunt propuse Consiliului General pentru a primi
finanjare de la PMB. A9 vrea sa Tnjeleg care sunt criteriile, cum sunt alese
aceste evenirnente. §tiu ca am vorbit cu cei de la Directia Cultura, §tiu ca
federatiile beneficiaza de astfel de parteneriate cu PMB 9i trebuie sa
prezinte o anumita documenta+ie. A9 vrea, in scris, sa primesc un raspuns
referitor la aceste criterii

Alt raspuns pe care o sa-I solicit in s££is+i o sa va trimit Tn acest sens
9i o solicitare scrisa, a9 vrea sa Tnt9+e9.„„'{n'cQ,,.etapa suntem Tn ceea ce
prive9te SIDU pentru Bucure9ti. #1leflpg-':ae...fQtqrea acestei strategii,

/
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vorbim de strategia integrata de dezvoltare, depind foarte multe finan+ari
europene. A9 vrea sa injeleg Tn ce etapa suntem, cand urmeaza sa fie
supus votului Consiliului General 9i cand urmeaza sa intre Tn dezbatere
publica sau daca deja a intrat, toate detaliile legate de acest proiect frumos
pentru Bucure9ti. Muljumesc mult!

Domnul Primar General Nicusor DAN
in chestiunea SIDU, suntem Tn faza Tntocmirii raportului de mediu,

pentru ca SIDU are nevoie de un aviz de mediu 9i abia dupa ce avern aviz
de mediu, mai Tntai dezbatere de mediu, la Agenjia pentru Protec{ia
Mediului, dupa care aviz de mediu 9i abta dupa aceea vot Tn Consiliul
General.

Doamna consilier Mardarovici Diana
Domnule primar, Tmi pute{i estima? cand vor avea loc aceste

lucruri?

Domnul Primar General Nicusor DAN
O sa va raspund dupa 9edinta asta, dupa ce ma inforrnez. Ce v-am

spus este ca suntem Tn etapa de elaborare a raportului de mediu.

Doamna consilier Mlardarovici Diana
in regula, multumesc!

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana Roxana
Mutjumesc!
Domnul Hazarian, vad ca aveti mana ridicata. Tot pe subiectul

acesta?

Domnul consilier Hazarian Constantin
Mul+umesc, doamna pre9edinte!
Voiam sa-i raspund colegei mele Diana Mardarovici ca degeaba am

votat noi marirea amenzilor pentru neeliberarea avizelor Tn 30 de zile daca
domnul primar general plate9te acele amenzi de la bugetul capitalei. Adica
nu e ca 9i cum obligativitatea de a respecta legea Ti va fi impusa Tn vreun
feI, dar saracim bugetul capitalei de 9i mai multi bani. Pe de o parte ne
plangem ca avem buget mic la primaria capitalei 9i avem investi Iii foarte
mari Pi subventii foarte mari de platit, pe de alta parte platim aceste avize
pe care nu le eliberam din bugetul capitalei. Aceasta este administra+ia in
acest mandat, doarnnelor 9i dornnilor.

Doamna presedinte de sedinta Cantea_II

mmesc pentru interventie, domr@;62:al
:an a
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Acestea Hind spuse, declar 9edin{a Tnchisa. Muljumesc! O zi buna!

Doamna Vartolomei Florina
Doamna pre9edinte, ma auziji?

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae
Ati uitat de doamna Vartolomei.

Doamna Vartolomei Florina
Exact. §i Tntr-un feI se leaga, sa 9ti Ii, discujiile purtate acum, in cele

din urma, pentru ca domnul primar a platit doar pentru cazul meu doua
amenzi dispuse de ISC.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
fmi cer scuze ca am uitat. Pentru ca la momentul respectiv nu va mai

auzeam, dar dumneavoastra ne auzeaji pe not, a9a cum ne-ati spus.
Dornnul primar v-a raspuns. Daca aveji o Tntrebare din nou, poate sa va
mai raspunda o data, dar va rog sa ne puneji ’intrebarea.

Doamna Vartolomei Florina
intrebarea mea este care este solu+ia pentru speja actuala, respectiv

certificatul de urbanism care Tntarzie deja de 9apte luni de la ultima
reiterare a lui, in condijiile Tn care deja ISC-ul a dispus emiterea lui, data
fiind constatarea ca este intocmit, deja, legal, 9i a9teapta doar semnatura
domnului primar. Deci vreau o solutie pentru aceasta spe A.

in al doilea rand, trebuie sa va spun ca fmi este foarte teama de
faptul ca voi veni apoi cu cererea de autorizare a modificarii de tema 9i Tmi
este teama 9i a9 vrea sa 9tiu din partea dornnului primar Ia ce anume sa
ma a9tept eu. cat timp ar trebui sa a9tept pentru solutionarea ulterioarei
cererl

§i, in al treilea rand, a9 supune atentiei Consiliului, eu nefiind
implicata Tn niciun feI politic, darfiind, din pacate, afectata de aceasta lipsa
de transparenta Tn privinta autorizarilor.

De ce nu se solicita un raport de activitate al Directiei de Urbanism?
De ce nu exista o lista transparenta cu toate solicitarile venite din partea
cetatenilor 9i cu privire la emiterea de certificate de urbanism 9i de
autorizatii si de fiecare data ni se ... se defileaza doar cu rechinii imobiliari
9i lupta cu aceste fantasme .. .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
va rog sa ne spuneji adresa la

putem raspunde acum
HuI respectiv ca sa va
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Doamna Vartolomei Florina
Logofat Luca Stroici numarul 12.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Domnul primar daca doriji sa-i mai repeta li o data raspunsul.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, am spus acum 20 de minute, Luca Stroici numarul 12 s-a dat o

autorizatie pe care ati Tncalcat-o, a+i ... . mult mai mult decat a+i fost
autorizaji de catre autoritate, exista doua plangeri penale, una s-a
solutionat, una nu, pana cand nu se va solutiona a doua plangere penala
n-o sa va dam autorizatia.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Multumim pentru raspuns.
Speram ca raspunsul ... .

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Mai am eu ceva, doamna pre§edinta.
A9 vrea sa-I intreb pe domnul prirnar general ce text de lege interzice

autoritatii sa elibereze certificatul de urbanism chiar Tn contextul existentei
unei plangeri penale?

va atrag atentia ci o plangere penala nu implica raspunderea
penala care sa fie oarecum cauza unui astfel de comportament abuziv din
partea autoritatii. Faptul ca exista o plangere penala reprezinta fix nimic.

Dumneavoastra trebuie sa va faceti datoria si sa eliberati
documentele care va sunt cerute Tn termenul prevazut de lege.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Daca vorbim de certificat de urbanism, evident un certificat de

urbanism trebuie eliberat dar el poate sa fie pozitiv sau negativ.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Evident .

Domnul Primar General Nicusor DAN

in ceea ce prive9te autorizatia de construire atata timp cat
autoritatea apreciaza ca acolo s-a savar§it o infracjiune nu poate sa emita
o autoriza+ie prin care sa acopere o infractiune.

Domnul Consilier §uhan Valeriu Nicol,eL_„_
Pai din cate injeleg eu .... este pf\tt der®9qtul de urbanism

doamna Bartolomeu .. . . / *J //: ~~ </f : /
\\ 'i;\

55fI 1'}



Domnul Primar General Nicusor DAN
Doamna avea din cate in+eleg eu, bineTnjeles ca sunt cateva sute de

autorizatii care sunt in diferite faze dar din cate Tnteleg eu se dore9te o
modificare de tema Ia o autorizatie care a fost efectuata cu Tncalcarea ei.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Era solicitat un certificat de urbanism.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Nu sunt sigur ca acel certificat n-a fost trimis negativ, nu cred ca are

. . . . . negative.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Motivul pe care I-aji invocat dumneavoastra sa 9titi ca nu e

sustenabil, nu e acoperit de lege.
Faptul ca exista o placere penala nu reprezinta absolut nimic, din

perspectiva asta.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Daca un vecin facea o plangere penala bineTnteles ca nu trebuia sa

tinem cont de el dar daca noi ca autoritate am semnal la Parchetului o
infractiune nu putem noi sa emitem dupa aceea un act prin care sa
acoperim acea infracjiune, trebuie sa lasam Parchetul sa-9i terrnine
cercetarea .

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Domnul Nicu9or Dan, daca va aduceti aminte, pai mai avem o

experienta cu autoritatea, respectiv cu Politia Locala, care a facut ni9te
plangeri penale absolut aiurea ca sa acopere abuzurile, aduce li-va aminte
ca in urma cu cateva luni de zile am avut o astfel de situatie, nu mai fmi
aduc aminte cu exactitate adresa, din nefericire, ce sa fac, Tmi joaca
memoria feste, dar am discutat-o, oamenii au venit Tn audienta la Comisia
de urbanism si s-a dovedit ca autoritatea a fost extrem de abuziva Tn a
formula plangerile penale respective. Mi-e teama ca 9i aici e vorba de
acelasi lucru .. .

Domnul Primar General Nicusor DAN
Cazul acesta Tl cunosc foarte bine, dar va mai spun un lucru doar ca

sa Tntelegeti tipul de probleme.
Politia Locala ... legea spune 9i aici e foarte greu atata timp cat nu

exista deci toata situatia asta vine dintr9~4nae-{hJne de zeci de ani a
organelor de control 9i ca sa proteje#lk4f'._,db'b+t ,4onele protejate 9i
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monumentele legiuitorul a dat o sanc+iune foarte mare pe intervenjii
neautorizate sau pe nerespectarea autorizajiei Tn zone protejate, toate
celelalte fapte de construire reprezinta contravenjii dar nerespectarea
autorizatiei sau construirea fara autorizatie sau desfiintarea fara
autorizatie Tn zona protejata reprezinta infracjiune 9i atunci suntem Tn
situatia ridicota, dar perfect legala Tn care, daca un ceta jean care nu este
destul de bine informat T9i schimba fereastra Tntr-o zona protejata ia
fereastra originala 9i pune o fereastra de terrnopan, daca vecinul
sesizeaza Politia Locala, Poli+ia Locala e obligata sa se duca sa constate
9i nu poate sa faca altceva decat sa faca o plangere penala. Sunt sute de
astfel de plangeri penale care sunt ridicole dar sunt perfect legale pe care
Politia Locala Ie face si sunt cateva alte zeci de cazuri care sunt cum e
acest caz, Luca Stroici, care sunt grave din pacate.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Da, o sa urmaresc 9i eu cazul asta 9i daca mai e doamna Tn legatura

cu noi chiar o rog sa Tmi trimita pe mail. Sunt curios daca se rezolva Tn
favoarea dumneaei care va fi atitudinea autoritatii. Foarte curios

Dumneavoastra vorbiti foarte frumos dar in practica lucrurile stau cu
totul si cu totul altfel, nu vreau sa intru Tn amanunte ca nu mai are niciun
feI de sens

Bine, eu va multumesc.

Doamna Vartolomei Florina
Domnul Nicu9or Dan, in legatura cu speja mea, va rearnintesc ca

exista deja ordonanla de clasare a dosarului penal pe care
dumneavoastra l-aji ordonat practic fara niciun temei real, deci nu exista
un pretext, un motiv real pentru Tntarzierea emiterii Certificatului de
urbanism pe langa argumentul pe care domnul... .... antevorbitorul meu l-
a susjinut, respectiv faptul ca, emiterea Certificatului de urbanism nu poate
fi Tntarziat de o plangere penala, deci Tn continuare dumneavoastra
abuzati asa cum si ISC-ul a constatat ca sunt Tntrunite toate conditiile
pentru a se emite Certificatul de urbanism, dumneavoastra in mod abuziv
9i fara nicio ratiune logica a9 putea doar sa ma gandesc eu mai departe la
fapte de coruptie sau la rechini imobiliari, da, deci sunt foarte Tndreptatita
sa fac lucrul acesta, dumneavoastra Tn continuare plati li amenzile pe care
le Tncasati dumneavoastra, Ie platili de fapt din banii primariei 9i urmeaza
din nou sa platiti avocaji 9i asisten+a juridica tot din banii contribuabililor Tn
conditiile Tn care repet este doar o speta banala, suntem o familie care ne
consolidam un imobil Tn conditiile Tn care in prezent locuim Tntr-o casa cu
risc seismic. Nu am solicitat un
niciun feI, am dorit doar sa se
faptul ca in diferite situatii ISC a



Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, sunteji una din zecile de cazuri care consolidati prin demolare,

acesta este cazul dumneavoastra Tn doua cuvinte.

Doamna Vartolomei Florina
Domnul Nicu§or Dan, va reamintesc ca autorizatia am obtinut-o

dupa ce am avut inclusiv acordul Ministerului Culturii, pentru ca nu am
demolat decat ceea ce nu era de pastrat, sunt atat de multe maghernite,
ba mai mult, va asigur ca dumneavoastra prin aceste blocaje nu faceji
decat sa Tncurajaji demolarea Bucure§tiului pentru ca, in momentul de
fa{a, eu merg spre casa 9i sunt case care se darama pe trotuar. Vreau sa
9tiu cine va raspunde Tn cazul Tn care poate un alt cutremur va crea alte
victime din cauza dumneavoastra pentru ca nu Tncurajati de fapt
reabilitarea acestor case atata timp cat comportamentul dumneavoastra,
ba dimpotriva a9 putea sa gandesc ca exista de coniventa cu rechinii
irnobiliari, un complot al dumneavoastra, in sensul acesta.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana-Roxana
Declar 9edinta Tnchisa. va doresc o zi frumoasa! La revedere!

Sedinja ordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti s-a
’incheiat Ia ora 13.41

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conform itate cu Tnregistra rea
audio cornunicata de catre Directia Generala Logistica – Direc jia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultate generate de platforma online de videoconferin la WebEx pe care
s-a desfa9urat 9edin Ia, care constitute anexa la prezentul proces-verbal,
precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea mentionata mai sus.
PRE§EDINTE DE §EDINTA SECRETAR GENERAL

AL MUNICIPIULUI BUCURESTI
Cantea luliana Roxana /-Tr-T=\\ Georgiana Zarnfir
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1.Procesul verbal al sedintei CGMB din data de 28.07.2023 ora 10.00
A , Pent ru 31/45 ( 69% )
B . AbTinere 7/45 ( 16%)
c.impotriva Q/45 ( 0%)

Niciun raspuns 6/45 ( 13%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE
Monica Davidescu
Honorius E . Circa
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
lonut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
stefania petre
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anarnaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Andrei Rigu
Catalin Deaconescu
Anghel Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Razvan Mitu
Sorin Purcarea
George Nicolaie
Melciu Florin
Maxim Marius Catalin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu

111
I
1 lx
Ix
1 lx
Ix
1 lx
1 x 1
1 x 1
1 lx
xI
xI
xI

Ex
xI
xI

I
Ix

xI
I

xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI

Ix
11
1 x 1
1 x 1
lx 1
1 x 1
lx 1
1 xl
1 x 1
1 x 1
1 x 1
1 xl
11
xI
xI

I
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1.Procesul verbal a1 sedintei CGMB din data de de 28.07.2023 ora 19.10
A.Pentru 31/44 ( 70%)
B.Abjinere 8/44 ( 18%)
c.impotriva e/44 ( 0%)

Niciun raspuns 5/44 ( 11%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE
Monica Davidescu
Honorius E . Circa
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
stefania petre
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tornescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Andrei Rigu
Catalin Deaconescu
Anghel lordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Razvan Mitu
Sorin Purcarea
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
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1 x 1 1 E
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1.Ordinea de zi a sedintei CGMB din data de 30.08.2023
A.Pentru 32/48 ( 67%)

B.AbTinere 14/48 ( 29%)
C.impotrivi g/48 ( e%)

Niciun raspuns 2/48 ( 4%)

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian 01teanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabrie1 Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Andrei Rigu
Catalin Deaconescu
Anghel Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
max
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Razvan Mit:u
Sorin Purcarea
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
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Honorius Circa
Stelian Bujduveanu

1 Ex I
1 xl I



1. Pct . 1 Proiect de hotarare privind incetarea mandatului de consilier general al
domnului Rare; Hopinca ;i vacantarea unui post de consilier din cadrul
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti

A.Pentru 47/49 ( 96%)
B.Ab\inere g/49 ( e%)

C.impotrivi g/49 ( 0%)
Niciun raspuns 2/49 ( 4%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasl Calentaru - PSD

Adrian V
Andrei Rigu
Catalin Deaconescu
Anghe1 Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicore1 Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
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max
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Adrian Moraru
Razvan Mitu
Sorin Purcarea
George Nicolaie
Melciu Florin

X

X

X

X



Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu

Ix I
1 x 1
1 x 1
1 x 1
Ix I

I
I
I
I

I
I
I



1. Pct . 2 Proiect de hotarare privind alegerea pre$edintelui de $edinta a
Consiliului General al Municipiului Bucure$ti pe perioada Q8 septembrie 2023
07 decembrie 2023

A . Pent ru
B . Abt inere
C . impotriva

Niciun raspuns 1/48 (

36/48 ( 75% )
11/48 ( 23%)
O/48 ( 0%)

2%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
Anghel Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicore1 Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
max
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Adrian Moraru
Razvan Mit:u
Sorin Purcarea
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
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X
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Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu

1 xl 1
1 xl 1
1 1 x 1
1 xl 1

I
I
I
I



1. Pct . 3 Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de
emitere a unei hot5rari in vederea trecerii imobilului situat in Calea Plevnei
nr. 142 – 144, sector 6 (Spitalul Clinic nr. 1 C. F . Witting) 9i a imobilului
situat in Piaja Gara de Nord nr. 3, sector 1 (Ambulatoriul de Specialitate Gara
de Nord) din domeniul public al statului §i din administrarea Ministerului
Transporturilor ;i Infrastructurii in domeniul public al Municipiului Bucure§ti

A.Pentru 31/50 ( 62%)
B . Ablinere 18/50 ( 36%)

C. impotriva e/56 ( 0%)
Niciun raspuns 1/50 ( 2%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
Anghel Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Adrian Moraru
Andrei Rigu
Cosmin Smighelschi
Razvan Mitu
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Sorin Purcarea
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

Ex
IX
Ix
1 x 1
1 lx
1 x 11 lx
xI

Ix

I
I
I
E
I
I
I



1. Pct .4 Proiect de hot5rare privind solicitarea catre Guvernu1 Romaniei de
emitere a unei hotarari in vederea trecerii imobilului situat in Str. Marasti
nr. 63, Sector 1 (Spitalul Clinic C . F . nr. 2) §i a imobilului situat in Calea
Grivi+ei nr. 359, sector 1 (Policlinica CFR Grivija) din domeniu1 public a1
statului si din administrarea Ministerului Transporturilor 9i Infrastructurii
domeniu1 public al Municipiului Bucure;ti

A.Pentru 3g/50 ( 60%)

B.AbTinere 18/50 ( 36%)
c.impotriva g/56 ( 0%)

Niciun r5spuns 2/56 ( 4%)

In

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tornescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
Anghe1 Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Andrei Rigu
Cosmin Smighelschi
Adrian Moraru
Razvan Mitu
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Sorin Purcarea
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

xI I
xI I
xl 1

1 xl 1
1 lx 1
1 x 1 1
! ! x 1
1 xl I1 lx 1

I
I
I
I
I
I
I
I
I



1. Pct . 5 Proiect de hotirare privind imputernicirea Sectorului 2 al Municipiului
Bucure;ti in vederea achizijionarii, pentru ;i in numele Municipiului Bucure§ti,
a imobilului situat in Bucure§ti, Sector 2, Sos . Mihai Bravu nr. 125 A,
identificat cu nr. cadastral 233688, Sector 2, in scopul extinderii zonei verzi
;i de agrement aferente ansamblului de locuinj:e din zona

A.Pentru 28/50 ( 56%)
B . AbI:inere 21/50 ( 42%)

c.impotriva O/50 ( e%)
Niciun raspuns 1/50 ( 2%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
lonut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
Anghel Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicore1 Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Andrei Rigu
Cosmin Smighelschi
Adrian Moraru
Sorin Purcarea
Razvan Mitu
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George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 xl 1
1 xl 1
1 xl 1
1 lx 1
xI I

xI
xf 1

xI

I
I
I
I
I
I
I
I



1. Pct . 6 Proiect de hotirare privind imputernicirea Sectorului 2 al Municipiului
Bucure;ti in vederea achiziTionarii, pentru ;i in numele Municipiului Bucure9ti,
a imobilului situat in Bucure§ti, Sector 2, strada Doamna Ghica nr. IB,
identificat cu nr. cadastral 213172, Sector 2, in scopu1 amenajarii unei zone
verzi, cu extinderea celei existente

A. Pent:ru 28/50 ( 56%)
B . Ab\inere 21/50 ( 42%)

c.impotriva g/50 ( 0%)

Niciun raspuns 1/50 ( 2%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Andrei Rigu
Cosmin Smighelschi
Adrian Moraru
Sorin Purcarea
Anghel lordanescu
Razvan Mitu
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George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 x 1
IX I
1 xt
1 lx
1 x 1
I Ix
1 x 1
1 lx

E
I
I
I
I
I
I
I



1. Pct . 7 Proiect de hotarare privind imputernicirea Sectorului 5 al Municipiului
Bucure9ti sa achiziTioneze, in numele §i pentru Municipiul Bucure;ti, terenul
situat in Str. Serg. Maj . Topliceanu Vasile, nr. 12A, Sector 5, cu nr. cadastral
237955, in scopul realizirii unei parciri

A , Pent ru 38/ 51 ( 75% )
B.AbTinere 11/51 ( 22%)
c.impotriva g/51 ( 0%)

Niciun raspuns 2/ 51 ( 4%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Natalia Petrescu
Stefan Stofor
Adrian Florescu
lonut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Andrei Rigu
Cosmin Smighelschi
Adrian Moraru
Sorin Purcarea
Anghel lordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
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George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 x 1 1
1 xl 1
lx 1 1
1 xl I
1 lx 1
1 x 1 1
1 xl 1
fx : I

I
I
I
I
l
I
I



1. Pct . 8 Proiect de hotarare privind imputernicirea Sectorului 5 al Municipiului
Bucure9ti in vederea achiziTionarii, pentru §i in numele Municipiului Bucuresti,
a imobilului situat in Bucure§ti, Sector 5, strada Pecineaga 71B, identificat cu
nr. cadastral 227153, avand destinaTia de spajiu verde

A + Pent ru 31/ 50 ( 62% )
B.AbTinere 19/50 ( 38%)
c.impotriva e/50 ( 0%)

Niciun r5spuns g/50 ( 0%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
lonut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei lonescu
Costin Hazarian

Andrei Rigu
Cosmin Smighelschi
Adrian Moraru
Sorin Purcarea
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
George Nicolaie

I
I
I
I
I
I
I
I
I
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I
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Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 x 1 1
1 lx 1
1 xl 1
1 1 x 1
fx 1 1
1 xl I
lx 1 1

I
I
I
I
I
I
I



1. Pct .9 Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotar6rii C .G.M. B. nr.
421/31.07.2019 privind declan9area procedurii de expropriere pentru unele spaTii
aflate in proprietate privata din imobilul-monument istoric, incadrat in clasa I
de risc seismic, situat la adresa Baia de Fier nr. 6, sector 3, in vederea
efectuarii lucrarilor de conservare §i protejare de interes public local

A , Pent ru 32/ 50 ( 64% )
B . AbTinere 17/50 ( 34%)
c.impotriva g/50 ( e%)

Niciun r5spuns 1/50 ( 2%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
lonut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD
Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Andrei Rigu
Cosmin Smighelschi
Adrian Moraru
Sorin Purcarea
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
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George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

xI I
xI I
xl 1

1 lx 1
lx 1 f1 lx 1
xI I

1 xl

I
I
I
I
I
I



1. Pct . la Proiect de hotarare pentru abrogarea Hot5rarii C.G.M. B. nr.
283/30.05.2019 privind declan§area procedurii de expropriere pentru unele spaTii
aflate in proprietate privata din imobilul-monument istoric, incadrat in clasa I
de risc seismic, situat la adresa str. Boteanu nr. 3A-3B, sector 1, in vederea
efectuarii lucrarilor de conservare ;i protejare de interes public local

A.Pentru 29/48 ( 60%)
B . AbI:inere 18/48 ( 38%)

c.impotriva g/48 ( 0%)
Niciun raspuns 1/48 ( 2%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicore1 Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian

Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Mit:u

George Nicolaie
Melciu Florin

X
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X

X

X

X

X

1 xl 1 1

X

X

X

X

X

X

X
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X

X
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X

X

X

X

X

X

X

X
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X
X

X

X

X

X

X

X

X



Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

I
I
I
I
I
I

X

X

X

I
I
I
I

X

X

X

I
I
I



1. Pct . 11 Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii C.G.M. B. nr.
81/26.02.2019 privind declan§area procedurilor de expropriere pentru unele
spaTii aflate in proprietate privata din imobilul-monument istoric, incadrat in
clasa I de risc seismic, situat la adresa str. Franceza nr. 9, sector 3, in
vederea efectuarii lucririlor de conservare 9i protejare de interes public local

A.Pentru 28/48 ( 58%)
B.AbTinere 19/48 ( 40%)
c.impotriva g/48 ( 0%)

Niciun raspuns 1/48 ( 2%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabrie1 Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD
Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Mirona TUDOR

Razvan Mitu
George Nicolaie
Melciu Florin

X I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

lx 1 1 1
I
I
I
I
I
I
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I
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X



Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 xl 1
1 lx 1
1 xl 1
1 lx 1
xf 1

1 x 1



1. Pct . 12 Proiect de hotirare privind abrogarea Hot5rarii Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti nr. 282/30.05.2019 privind declan§area procedurii de
expropriere pentru unele spaTii aflate in proprietate privata din imobilul
monument istoric, incadrat in clasa I risc seismic, situat la adresa str.
Blanari nr. 3, sector 3, in vederea efectuarii lucr5rilor de conservare si
protejare de interes public local

A.Pentru 29/48 ( 60%)
B. Ab{inere 19/48 ( 40%)
c.impotriva g/48 ( 0%)

Niciun raspuns Q/48 ( 0%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE
Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian 01teanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabrie1 Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Mirona TUDOR

Razvan Mitu
George Nicolaie

X
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X
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Ex 1 1 1
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X
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X



Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

lx 1 1
1 xl I
1 lx 1
1 xl 1
E 1 x 1
1 xl I
1 lx 1

I
I
I
I
I
I
I



1. Pct . 13 Proiect de hotirare pentru modificarea Hotararii Consiliului General
Municipiului Bucure§ti nr . 72/26.02.2019 privind declan sarea procedurilor de
expropriere pentru imobilele proprietate privata situate pe amplasamentul
lucrarii de utilitate publica „Strapungere B-duI Nicolae Grigorescu – Splai
Dudescu Etapa II – km 2+400 – intersecTie Calea Vitan Barze sti”, in vederea
continuarii lucrarilor de interes public local

A.Pentru 32/47 ( 68%)
B.Abjinere 15/47 ( 32%)
c.impotriva g/47 ( 0%)

Niciun raspuns e/47 ( e%)

al

A

X

X
X
X

X

X

X
X
X

X

X

X

X

B C

I
I
I
I

Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau

Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram

Nasi Calentaru - PSD
Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Anghe1 Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Melciu Florin
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I



Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 x 1 1
1 xl 1
1 lx 1
1 xl I
tx 1 1
1 xl I

I
I
I
I
I
I



1. Pct . 14 Proiect de hotirare privind aprobarea cuantumului tarifelor practicate
de Muzeu1 NaTional al Literaturii Romane, instituTie publica de cultura de
interes local al Municipiului Bucure;ti

A.Pentru 30/47 ( 64%)
B.AbTinere 17/47 ( 36%)
C.impotrivi g/47 ( e%)

Nic i un ras puns 0/47 ( 0%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE
Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI

Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Anghel lordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
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I



Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 1 x 1
1 xl 1
1 lx

I
I
I



1. Pct . 15 Proiect de hot5rare privind aprobarea bugetului de venituri 9i
cheltuieli pe anul 2023 al Companiei Municipale Imobiliara Bucuresti S. A.

A.Pentru 28/48 ( 58%)
B.AbTinere 19/48 ( 40%)
C.impotrivi g/48 ( 0%)

Niciun raspuns 1/48 ( 2%)

A B C

Razvan Nicolae SEBE
Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Florentina Gherghiceanu
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram

Nasi Calentaru - PSD
Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI

Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Andrei Ionescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Anghe1 Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE

Razvan Mitu
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
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X



Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 lx 1
lx 1 11 lx 1

I
I
I



1. Pct . 16 Proiect de hotarare privind modificarea §i completarea Hotir6rii
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr. 164/29.05.2023 privind
preluarea de catre Municipiul Bucuresti a bunurilor mobile ale societa\ii
Compania Municipala intreTinerea Arborilor 9i SpaTiului Verde Bucuresti S. A. ,
distribuite de lichidatorul judiciar citre Municipiu1 Bucure;ti prin actele de
distribuire parTiala nr. 26594/03.03.2023 §i nr. 26708/20.04.2023, precum ;i
darea in administrare si folosinta a acestor bunuri catre A

A , Pent ru 43/45 ( 96% )
B.AbTinere 2/45 ( 4%)
C.impotrivi g/45 ( 0%)

Nic i un ras puns 0/45 ( 0% )

A B C

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
lonut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu

Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anarnaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Anghe1 Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE
Razvan Mitu
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea



Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
rrlax

1 x 1
Ix I
1 lx 1
1 xl I
lx 1 1

I
I
I
I
I



1. Pct . 17 Protect de hotarare privind transmiterea din administrarea
AdministraTiei Fondului Imobiliar in administrarea AdministraTiei Municipale
pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic a imobilului din str. Constantin
Mille nr. 10, sector 1, Bucure9ti, pe perioada derularii lucrarilor de
interventie-consolidare

A , Pent ru 45 /47 ( 96%)
B.Abtinere 1/47 ( 2%)
c.impotriva g/47 ( 0%)

Niciun raspuns 1/47 ( 2%)

A B C

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian 01teanu
Mihaela Enciu
Marius Pave1
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Anghe1 Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE

X
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1 xl 1 1
X
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Andrei lonescu
Cosmin Smighelschi
Razvan Mit:u
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea

I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I



Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

I
1 x 1
1 x 1
lx 1
1 xl

I
I
I
I

I
I
I
I
I



1. Pct . 18 Proiect de hotarare privind condiTiile finanT5rii de la bugetul local,
in limita fondurilor alocate anual cu aceasta destinaTie, a cheltuielilor pentru
elaborarea documentaTiilor tehnice necesare introducerii in programele de
consolidare a cladirilor cu risc seismic ridicat derulate de Municipiul
Bucure;ti prin AdministraTia Municipa15 pentru Consolidarea cladirilor cu Risc
Seismic (AMCCRS)

A.Pentru
B . Abt inere
C . impotriv5

Niciun r5spuns 3/47 (

42/47
3/47
O/47

6% )

( 89% )
( 6%)
( e% )

ABC

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pave1
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tornescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea

Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE

Andrei lonescu
Cosmin Smighelschi
Razvan Mit:u
George Nicolaie
Melciu Florin
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I



Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

1 x 1
1 x 1
Ix I
xI
xI
xf

I
I
I
I
I
I



1. Pct . 19 Proiect de hotar6re privind aprobarea Studiului de fezabilitate §i a
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investijii : “Amenajare parc
;i loc de joaca Freerun §i Parkour pentru adolescenTi”

A , Pent ru 32/46 ( 70%)
B.AbTinere 14/46 ( 30%)
c.impotriva e/46 ( e%)

Niciun raspuns g/46 ( 0%)

A B C

Monica Davidescu
Anca Comanici
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Anghe1 lordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE
Andrei Ionescu
Sorin Purcarea
Razvan Mitu
George Nicolaie
Melciu Florin
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
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I
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I
I
I
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I



Stelian
max

Bujduveanu Ix I
1 lx

1
I



1. Pct . 20 Proiect de hotarare privind aprobarea schimbarii destinaTiei imobilului
situat in Str. Petru Poni, nr. 1-3, sector 1, identificat cu nr. cadastral
279110, aparjinand domeniului public al Municipiului Bucure;ti, pentru
dezvoltarea unor servicii sociale de citre Directia Generala de Asistenta
Socia15 §i ProtecTia Copilului

A , Pent ru 43 /45 ( 96% )
B . Ablinere 2/45 ( 4%)

c.impotriva g/45 ( 0%)

Niciun r5spuns e/45 ( 0%)

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD
Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE
Andrei Ionescu
Sorin Purcarea
Badiu andrei
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
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Honorius Circa 1 1 y
Stelian Bujduveanu
max

1 1 xf
1 x 1 1

X

I
I
l



1. Pct . 21 Proiect de hotarare privind inscrierea imobilului „Cinematograful
Corso”, situat in Municipiul Bucure;ti, Bd . Regina Elisabeta, nr. 27, sector 5,
identificat cu numaru1 cadastral 232164, in inventarul bunurilor ce alcatuiesc
domeniul public al Municipiului Bucure;ti

A.Pentru 43/45 ( 96%)

B.AbTinere 2/45 ( 4%)
c.impotriva e/45 ( e%)

Niciun raspuns g/45 ( e%)

A B C

Monica Davidescu
Cristian 01teanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Sanda Hristudor
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Catalin Militaru
Anarnaria Gram
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Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicore1 Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE

Andrei lonescu
Sorin Purcarea
Badiu andrei
Razvan Mil:u
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
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X

X

X

X

X

X

X



St elian
max

Bujduveanu 1 xl
Ix I

11
I



1.Amendamentul I la Pct . 22 - Primar General
A.Pentru 29/45 ( 64%)
B , Abt i ne re 15/45 ( 33% )
c.impotriva 1/45 ( 2%)

Nic i un ras puns 0/45 ( 8% )

A B C

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Anghel lordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE

Andrei Ionescu
Badiu andrei
Sorin Purcarea
catamilit ar u
Andrei Rigu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

X
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X

X

1 x 1 1 1
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1.Amendament 2 la Pct . 22 - Grup PSD
A , Pent ru 22/44 ( 50% )
B . Ab{inere 22/44 ( 50%)
c.impotriva g/44 ( 0%)

Nic i un ras puns a/44 ( e% )

A B C

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD
Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE
Badiu andrei
Sorin Purcarea
catamilit ar u
Andrei Rigu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

X
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X
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X
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1. Pct . 22 Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Municipiului
Bucure§ti pe anul 2023

A.Pentru 28/44 ( 64%)
B. Ablinere 12/44 ( 27%)
c.impotriva 4/44 ( 9%)

Niciun raspuns g/44 ( e%)

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei

1 x 1
It
11
11
11
11
1111
11
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I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Anamaria Gram
hI nrl ra 1 nn + an ll PSD

X

X

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Anghe1 Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE

Badiu andrei
Sorin Purcarea
cat amilit ar u
Andrei Rigu
melciu florin
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
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X
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1. Pct . 23 Proiect de hotarare privind trecerea din domeniu1 public al
municipiului Bucure§ti in domeniul privat al municipiului Bucure;ti a unei parti
din reTeaua transport agent termic intitulata „Re\ea termoficare CS:15 - Cl”, in
lungime de 2.960 m traseu, in vederea casarii ;i valorificarii

A.Pentru 42/45 ( 93%)
B.Abjinere 3/45 ( 7%)

c.impotriva e/45 ( 0%)
Niciun raspuns g/45 ( e%)

A B C

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Anghe1 Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE

Badiu andrei
Sorin Purcarea
catamilit ar u
melciu florin
Sanda Hristudor
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
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max

Bujduveanu X

X
1111



1. Pct . 24 Proiect de hot5rare privind imputernicirea expresa a Consiliului Local
al Sectorului 2 de a hotari cu privire la cooperarea dintre Sectorului 2 al
Municipiului Bucure sti, Centrul Cultural Mihai Eminescu si Federa\ia Romana de
Tents, in vederea organizarii in perioada IQ - 17 septembrie 2023 pe raza
sectorului 2 Bucure sti, a turneului internaTional de tenis WTA125 Tiriac
Foundation Trophy

A.Pentru 33/47 ( 70%)
B.AbTinere 13/47 ( 28%)
c.impotriva g/47 ( 0%)

Niciun raspuns 1/47 ( 2%)

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Anghel Iordanescu
Natalia Petrescu
Razvan Nicolae SEBE
Badiu andrei
Sorin Purcarea
catamilitaru
melciu florin
Sanda Hristudor
Cosmin Smighelschi
Razvan Nicolae SEBE

Razvan Mitu
George Nicolaie
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Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max

X
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X
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X

X

X
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I
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1. Pct . 25 Proiect de hotarare pentru imputernicirea expresa a Consiliului Local
al Sectorului 2 cu privire la stabilirea taxei pentru reabilitare termica

A.Pentru 27/47 ( 57%)
B . Ab\inere 18/47 ( 38%)
C.impotriv5 1/47 ( 2%)

Niciun rispuns 1/47 ( 2%)

A B C

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Horia Tomescu
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Cost:in Hazarian
Natalia Petrescu
Badiu andrei
Sorin Purcarea
catamilitaru
melciu florin
Sanda Hristudor
Cosmin Smighelschi
Razvan Nicolae SEBE

Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Anghe1 lordanescu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
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1. Pct . 26 Proiect de hotarare privind cooperarea intre Municipiul Bucure§ti §i
FederaTia Romana de Automobilism Sportiv in vederea finanTarii §i realizarii in
comun a evenimentului sportiv „Campionatu1 NaTional Super Rally” la Bucure9ti,
in perioada a6 – 07 octombrie 2023

A.Pentru 22/44 ( 50%)
B . AbI:inere 21/44 ( 48%)

c.impotriva 1/44 ( 2%)

Niciun rispuns g/44 ( 0%)

A B C

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
lonut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Ana Ciceala
Anamaria Gram

Calent ar uNasi PSD
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1 xl 1 1
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XAdrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Natalia Petrescu
Badiu andrei
Sorin Purcarea
catamilitaru
Cosmin Smighelschi
Razvan Nicolae SEBE

Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Anghe1 Iordanescu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
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1. Pct . 27 Proiect de hotirare pentru modificarea 91 completarea Hotararii
C.G .M. B . nr. 146/ 27.04.2023 privind aprobarea listelor de prioritaTI, pe
structuri de camere, intocmite conform Hotararii Consiliului Genera1 al
Municipiului Bucure§ti nr. 754/2018, de catre Comisia de evaluare a situatiilor
sociale deosebite in care se g5sesc cetaTenii Municipiului Bucure sti,
solicitanti de locuinta sociala, in vederea atribuirii locuintelor sociale

A.Pentru 42/44 ( 95%)
B . Abjinere 2/44 ( 5%)

c.impotriva g/44 ( 0%)
Nic i un ras puns e/44 ( 0% )

A B C

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Natalia Petrescu
Badiu andrei
Sorin Purcarea
catamilit ar u
Razvan Nicolae SEBE

Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Anghe1 Iordanescu
Horia Tomescu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
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Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
max
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1. Pct . 28 Proiect de hotarare pentru modificarea Hot5rarii Consiliului General a1
Municipiului Bucure;ti nr. 623/31.10.2022 privind inscrierea in domeniu1 privat
al municipiului Bucuresti a bunului imobil ce face obiectul certificatului de
vacanTa succesora15 nr. 81/69.09.2022, situat in Bucure§ti, str. Turnu Magurele
nr. 19, bl. s2, sc . 3, et . 8, ap. 531, sector 4 §i transmiterea acestuia in
administrarea Administratiei Fondului Imobiliar

A , Pent ru 43/44 ( 98% )
B.AbTinere 1/44 ( 2%)

C.impotriv5 g/44 ( 0%)

Niciun raspuns g/44 ( 0%)

A B C

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Ana Ciceala
Anamaria Gram
hI nr ; fa 1 nn + n nII PSD
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Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Natalia Petrescu
Badiu andrei
Sorin Purcarea
catamilit ar u
Razvan Nicolae SEBE

Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Anghe1 Iordanescu
Horia Tomescu
Razvan Mit:u
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
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Honorius Circa
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1. Pct . 29 Proiect de hotarare privind inscrierea in domeniul privat al
Municipiului Bucure sti a bunului imobi1 ce face obiectu1 Certificatului de
vacanTa succesorala nr. 38/09.08.2023, situat in Bucure;ti, Str. Stupilor nr.
(fosta Str . Covasna nr. 36) , bl. A13, sc . A, et . 9, ap. 38, sector 4 (fost
sector 5) si transmiterea acestuia in administrarea Administratiei Fondului
Imobiliar

A.Pentru 42/43 ( 98%)
B , Abline re 1/43 ( 2% )
c.impotriva e/43 ( e%)

Niciun raspuns e/43 ( e%)

3

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicore1 Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Natalia Petrescu
Badiu andrei
Sorin Purcarea
Razvan Nicolae SEBE

Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Anghel Iordanescu
Horia Tomescu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
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1. Pct . 3g Proiect de hotarare privind inscrierea in domeniul privat al
Municipiului Bucure sti a bunului imobi1 ce face obiectul Certificatului de
vacanTa succesorala nr. 30/12.06.2023, situat in Bucure§ti, str. Tocilei nr. 46,
sector 5 si transmiterea acestuia in administrarea Administratiei Fondului
Imobiliar

A . Pent ru
B . Abt inere
C . impotriva

Niciun raspuns e/43 (

42 /43 ( 98% )
1/43 ( 2% )
a/43 ( a% )

e%)

Monica Davidescu
Cristian Olteanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica Ioana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Natalia Petrescu
Badiu andrei
Sorin Purcarea
Razvan Nicolae SEBE

Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Anghel Iordanescu
Horia Tomescu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
Stelian Bujduveanu
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1. Pct . 31 Proiect de hotarare privind inscrierea in domeniul privat al
Municipiului Bucure$ti a bunului imobil ce face obiectul SentinTei civile nr.
5409/22.07.2022, pronunTata de ludecitoria Sectorului 6 Bucure;ti SecTia civila,
ramasa definitiva prin Decizia civila nr. 368/08.02.2023, pronunTati de
Tribunalu1 Bucure§ti - SecTia a IV-a civila, situat in Bucure;ti, str. Drumul
Taberei nr. 50, bl. GII 4, sc . 1, et . 9, ap. 57, sector 6 si transrniterea
acestuia in administrarea Administratiei Fondului Imobiliar

A.Pentru 39/42 ( 93%)
B.AbTinere 1/42 ( 2%)
c.impotriva e/42 ( a%)

Niciun raspuns 2/42 ( 5%)

A B C

Monica Davidescu
Cristian 01teanu
Mihaela Enciu
Marius Pavel
Cristian Doicin
Stoica loana
Stefan Stofor
Adrian Florescu
Ionut Aruxandei
Podar Marian-Vasile
Mirona TUDOR

Florin Covaci
Dan Milea
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Valentin Necula
Diana Mardarovici
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Nasi Calentaru - PSD

Adrian V
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Anca Daniela Raiciu
Costin Hazarian
Natalia Petrescu
Badiu andrei
Sorin Purcarea
Razvan Nicolae SEBE

Valeriu Suhan
Anghel Iordanescu
Horia Tomescu
Razvan Mitu
George Nicolaie
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
stefania petre
Honorius Circa
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